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Vážení spoluobčané, 

i když je teprve září a podzim nám sotva začal klepat na 
dveře, Vánoce a konec roku se nezadržitelně blíží. Právě  
v tomto duchu bych se s vámi rád podělil o skutečně mimo-
řádnou událost, která naše město čeká.

Naše partnerské město Ledro v Itálii bylo letos poctěno 
tím, že daruje vánoční strom do Vatikánu, který bude  
v prosinci zdobit náměstí svatého Petra – jedno z nejvý-
znamnějších a nejposvátnějších míst na světě. Kromě tohoto 
hlavního stromu bylo Ledro požádáno, aby vyzdobilo další 
vánoční stromy rozmístěné v palácích, ulicích a domech 
Vatikánu.

A nyní k té nejkrásnější zprávě – naše město Nový Knín 
bylo přizváno, aby se na této výjimečné a symbolické udá-
losti podílelo. Máme jedinečnou příležitost vyzdobit jeden 
z těchto vánočních stromů, který bude umístěn v srdci Va-
tikánu, obklopen mystikou a duchovní atmosférou tohoto 
posvátného místa. Tento strom, ozdobený vánočními oz-
dobami vytvořenými právě našimi občany, spolky a organi-
zacemi, bude reprezentovat naše město a přispěje k tradici 
sdílení radosti a přátelství mezi našimi partnerskými městy.

Je to velká čest a zároveň neobyčejná příležitost pro kaž-
dého z nás. 

Rád bych proto vyzval vás, občany našeho města, naše 
organizace a spolky, abyste se na této mimořádné události 
podíleli. Pokud máte zájem, můžete do konce září 2024 
přispět vánočními ozdobami, které budou následně zdobit 
vánoční strom ve Vatikánu – strom, který bude jedinečný 
právě díky vašim darům a kreativitě.

Tato událost nám dává možnost ukázat Nový Knín na zce-
la unikátním a mystickém místě, a zároveň dokazuje soudrž-
nost a tvořivost našeho města.

Vánoční ozdoby můžete předat do kanceláře našeho měst-
ského úřadu nebo se můžete obrátit na kontaktní osobu, 
kterou je paní Žaneta Schneiderová, telefon: 721 445 445, 
e-mail: zaneta.schneiderova@mestonovyknin.cz.

Těším se na vaši podporu a společně tak přispějme k této 
krásné vánoční tradici, která nás všechny spojuje.

S přátelským pozdravem,
Radek Hrubý

starosta města 
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USNESENÍ Z 41. SCHŮZE RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN
KONANÉ 24. 6. 2024

Usnesení č. 1–41/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 41/2024
2. WITENDR s. r. o. – zabezpečení vypracování auditu bez-
pečnosti pro žádost o dotaci na akci: »Chodník – Sudovická 
ulice – Nový Knín«
3. Aricoma Systems a. s. – kupní smlouva – dodávka výpo-
četní techniky
4. MěÚ zasklení vstupního prostoru
5. Žádost o urovnání pozemkových nesrovnalostí
6. Zapůjčení audio sestavy
Usnesení č. 2–41/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje zabezpečení vypracování au-
ditu bezpečnosti pro žádost o dotaci na akci »Chodník – Sudo-
vická ulice – Nový Knín« od společnosti WITENDR s. r. o., se síd-
lem Braunerova 563/7, 180 00 Praha 8-Libeň, IČO: 07187041, 
za cenu 30 000 Kč bez DPH a uzavření smlouvy o dílo. 
Usnesení č. 3–41/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření kupní smlouvy 
se společností Aricoma Systems a. s., se sídlem Hornopolní 
3322/34, 702 00 Ostrava, IČO: 04308697, jejímž předmětem 
je pořízení výpočetní techniky za částku 154 820 Kč vč. DPH 

pro Stavební úřad Nový Knín. Tato akce bude plně financová-
na z dotačního titulu Národního plánu obnovy.
Usnesení č. 4–41/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od 
společnosti DETAIL interiér, s. r. o., se sídlem Budějovická 
618/53, 140 00 Praha 4-Krč, IČO: 27575101, na vybudování 
proskleného uzavření vstupního prostoru městského úřadu, 
za částku 525 000 Kč bez DPH, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 5–41/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí žádost L. B., nar. 
XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXXXX, o urovnání 
pozemkových nesrovnalostí, včetně vybudování komunikace, 
z roku 2010 související s pozemky ve vlastnictví města parc. 
č. 570/8 a 570/4 v k.ú. Nový Knín, a předává tuto záležitost 
zastupitelstvu města k dořešení.
Usnesení č. 6–41/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje zapůjčení audio sestavy  
L. D., nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXXXX, a to 
od 17. 7. do 24. 7. 2024.
Ing. Radek Hrubý            Marek Zach
starosta     místostarosta

USNESENÍ Z 42. SCHŮZE RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN
KONANÉ 15. 7. 2024

Usnesení č. 1–42/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 42/2024
2.  Cetin, a. s. – smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcné-
ho břemene
3. Zadání VZMR – vánoční osvětlení
4. Cenová nabídka – oprava místní komunikace Na Hůrkách 
ke křížku
5. Cenová nabídka – oprava místní komunikace Na Skřiva-
nech
6. Odpadový manažer – report o činnosti odpadového ma-
nažera za druhé čtvrtletí
7. Stížnost na ZŠ a MŠ Nový Knín
8. Kooperativa pojišťovna, a.s. – dodatek č. 6 k pojistné 
smlouvě
Usnesení č. 2–42/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy  

o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti se spol. CETIN, a. s.,  
se sídlem Českomoravská 2510/19, Praha 9-Libeň, IČO: 
04084063, jako oprávněným, a Krajskou správou a údržbou 
silnic Středočeského kraje, příspěvková organizace, se sídlem 
Zborovská 11, 150 21 Praha 5, IČO: 00066001, jako stavební-
kem, jejímž předmětem je realizace přeložky komunikačního 
vedení veřejné komunikační sítě na pozemku parc. č. 918/30 
v k. ú. Nový Knín, za jednorázovou náhradu 500 Kč bez DPH.
Usnesení č. 3–42/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje zadání veřejné zakázky 
malého rozsahu »Vánoční osvětlení« formou poptávkového 
řízení a do hodnotící komise na zhotovitele jmenuje Marka 
Zacha, Petru Moravcovou a Jiřího Krásu.
Usnesení č. 4–42/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od 
společnosti KOHOUT J&B, s. r. o., se sídlem Sudovice 154,  
262 03 Nový Knín, IČO: 07819170, jejímž předmětem je 
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oprava místní komunikace Na Hůrkách ke křížku, za částku 
275 007 Kč bez DPH.
Usnesení č. 5–42/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od 
společnosti KOHOUT J&B, s. r. o., se sídlem Sudovice 154,  
262 03 Nový Knín, IČO:  07819170, jejímž předmětem je  
oprava místní komunikace Na Skřivanech, za částku  
220 003,20 Kč bez DPH.
Usnesení č. 6–42/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí:
1. Report o činnosti odpadového managera, která představu-
je souhrn činností prováděných v rámci odpadového hospo-
dářství obce za dané období.
2. Výsledky kontrol a inspekcí udělaných odpadovým mana- 
gerem v souladu se zákonem o odpadech a příslušnou legis-
lativou.

3. Případné návrhy a doporučení odpadového managera na 
zlepšení systému nakládání s odpady a jejich realizaci.
a schvaluje:
1. Průběžné plnění činností odpadového manažera.
Usnesení č. 7–42/2024 – RM 
Rada města Nový Knín projednala stížnost na ZŠ a MŠ Nový 
Knín od J. T., nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXX.
Usnesení č. 8–42/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí uzavření dodatku  
č. 6 k pojistné smlouvě č. 7720986787 se společností Koo-
perativa pojišťovna, a. s., Vienna Insurance Group, se sídlem 
Pobřežní 665/21, 186 00 Praha 8, IČO: 47116617, dne 2. 7. 
2024, jehož předmětem je úprava podmínek pojištění města.
Ing. Radek Hrubý            Marek Zach  
starosta           místostarosta 
   

USNESENÍ Z 43. SCHŮZE RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN
KONANÉ 29. 7. 2024

Usnesení č. 1–43/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 43/2024
2. Vodohospodářská společnost Dobříš spol. s r. o. – smlouva 
o dílo 
3. ZŠ Nový Knín – přezkum výsledku hodnocení chování žá-
kyně
4. Platový výměr ředitelka ZŠ a MŠ Nový Knín 
5. Vyhodnocení VZMR – vánoční osvětlení
6. Krajský úřad Středočeského kraje – oznámení o zahájení 
přezkoumání 
Usnesení č. 2–43/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy o dílo 
se společností Vodohospodářská společnost Dobříš spol.  
s r. o., se sídlem Jiráskova 656, 263 01 Dobříš, IČO: 49549677, 
jejímž předmětem je obnova dešťové, splaškové kanalizace  
a vodovodu v ulici Žižkova – I. etapa za cenu 3 190 286 Kč 
bez DPH. 
Usnesení č. 3–43/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí přezkum výsledku 
hodnocení chování od Základní školy a Mateřské školy Nový 
Knín, se sídlem náměstí Jiřího z Poděbrad 53, 262 03 Nový 

Knín, IČO: 48954381, který se týká žákyně G. T., nar. XX.XX.
XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXX. 
Usnesení č. 4–43/2024 – RM 
Rada města Nový Knín stanovuje s účinností od 1. 8. 2024 
ředitelce Základní školy a Mateřské školy Nový Knín, se síd-
lem náměstí Jiřího z Poděbrad 53, 262 03 Nový Knín, IČO: 
48954381, Mgr. Haně Matuštíkové, plat dle návrhu.
Usnesení č. 5–43/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje vítěze VZMR – vánoční 
osvětlení, jímž je společnost Schnierer lightning s. r. o., se 
sídlem Korunní 2569/108, 101 00 Praha 10-Vinohrady, IČO: 
21452938, za nabídkovou cenu 838 944,37 Kč bez DPH,  
a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 6–43/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí oznámení o zahá-
jení přezkoumání hospodaření města Nový Knín za rok 2024 
od Krajského úřadu Středočeského kraje, se sídlem Zborov-
ská 11, 150 21 Praha 5, IČO: 70891095, které se uskuteční  
16. 9. 2024 a 3. 3. 2025.
Ing. Radek Hrubý            Marek Zach  
starosta     místostarosta
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USNESENÍ Z 44. SCHŮZE RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN
KONANÉ 12. 8. 2024

Usnesení č. 1–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 44/2024
2. Výpověď nájemní smlouvy o nájmu bytu č. 1 v bytovém 
domě Libčice 64
3. Kadlec – elektronika s. r. o. – cenová nabídka na objednáv-
kový, vyvolávací  systém s digitálním kioskem 
4. Smlouva o dílo na úklidové služby
5. Knihovní řád
6. Provozní řád pro práci s internetem v knihovně
7. Státní pozemkový úřad – dodatek nájemní smlouvy č. 
28N22/16 na pozemek parc. č. 84/3 v k.ú. Starý Knín
8. Státní pozemkový úřad – dohoda o ukončení nájemní 
smlouvy č. 6N07/16 na pozemek parc. č. st. 36/2 v k.ú. Libčice
9. Cenové nabídky – rekonstrukce ředitelny ZŠ
10. Cenové nabídky – rekonstrukce schodiště ZŠ 
11. Cenové nabídky – rekonstrukce odvodnění ZŠ
12. Cenové nabídky – rekonstrukce komunikace parc. č. 970 
v k. ú. Starý Knín
13. Cenová nabídka – rekonstrukce vodojemu na Chramištích
14. Elektromontáže s. r. o. – smlouva o zřízení věcného bře-
mene na pozemku parc. č. 1032 v k.ú. Chramiště
15. SDH Nový Knín – žádost o finanční příspěvek
Usnesení č. 2–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín akceptuje výpověď z nájmu bytu č. 
1 bytového domu na adrese Libčice 64, od D. S., nar. XX.XX.
XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXX, ke dni 31.10.2024.
Usnesení č. 3–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od spo-
lečnosti Kadlec elektronika s. r. o., se sídlem Hviezdoslavova 
1335/55e, 627 00 Brno, IČO: 25518402, jejímž předmětem 
je vyvolávací a objednávkový systém s digitálním kioskem pro 
odbavení agend městského úřadu, za cenu 297 781 Kč vč. 
DPH, a uzavření smlouvy o dílo. 
Usnesení č. 4–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy o dílo s 
Dagmar Schneiderovou, se sídlem Velká Hraštice 75, 262 03 
Nový Knín, IČO: 05977592, jejímž předmětem jsou úklidové 
služby městského úřadu 1x týdně, za cenu 400 Kč/hod.
Usnesení č. 5–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín vydává knihovní řád pro Městskou 
knihovnu Nový Knín.
Usnesení č. 6–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín vydává provozní řád pro práci s inter-
netem pro Městskou knihovnu Nový Knín.

Usnesení č. 7–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dodatku č. 1 k ná-
jemní smlouvě č. 28N22/16 o nájmu pozemku parc. č. 84/3  
v k. ú. Starý Knín, uzavřené dne 29. 6. 2022 se Státním po-
zemkovým úřadem, se sídlem Husinecká 1024/11a, 130 00 
Praha 3-Žižkov, IČO: 01312774.
Usnesení č. 8–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody o ukonče-
ní nájemní smlouvy č. 6N07/16, uzavřené dne 16. 2. 2007 se 
Státním pozemkovým úřadem se sídlem Husinecká 1024/11a, 
130 00 Praha 3-Žižkov, IČO: 01312774, jelikož nemovitost 
stojící na tomto pozemku není ve vlastnictví města.
Usnesení č. 9–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od spo-
lečnosti ATK Group, se sídlem Senešnice 37, 262 03 Boja-
novice, IČO: 03639886, jejímž předmětem je rekonstrukce 
ředitelny v budově Základní školy Nový Knín za cenu 299 120 
Kč bez DPH, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 10–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od spo-
lečnosti ATK Group, se sídlem Senešnice 37, 262 03 Boja-
novice, IČO: 03639886, jejímž předmětem je rekonstrukce 
schodiště v budově Základní školy Nový Knín za cenu 77 325 
Kč bez DPH, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 11–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od spo-
lečnosti ATK Group, se sídlem Senešnice 37, 262 03 Boja-
novice, IČO: 03639886, jejímž předmětem je rekonstrukce 
odvodnění střechy na budově Základní školy Nový Knín za 
cenu 77.325 Kč bez DPH, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 12–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od spo-
lečnosti LADLE BOOZER s. r. o., se sídlem Dlážděná 307,  
262 03 Nový Knín, IČO: 09142274, jejímž předmětem je re-
konstrukce odvodnění střechy v budově Základní školy Nový 
Knín za cenu 328 700 Kč bez DPH, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 13–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od spo-
lečnosti ATK real servis s. r. o., se sídlem Senešnice 37, 262 
03 Bojanovice, IČO: 27367550, jejímž předmětem je rekon-
strukce vodojemu v místní části Chramiště za cenu 389 000 
Kč vč. DPH, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 14–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy o zříze-
ní věcného břemene – služebnosti se společností ČEZ Dis-
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tribuce a. s., se sídlem Teplická 874/8, Děčín IV-Podmokly 
405 02, zastoupenou ELEKTROMONTÁŽE s. r. o., se sídlem 
Polní 450, 252 29 Lety u Dobřichovic, IČO: 25741101, jejímž 
předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 
1032 v k. ú. Chramiště, na dobu neurčitou, z důvodu stavby 
zařízení distribuční soustavy, za jednorázovou náhradu 4000 
Kč bez DPH.

Usnesení č. 15–44/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje poskytnutí dotace z roz-
počtu města na rok 2024 spolku SH ČMS - Sbor dobrovol-
ných hasičů Nový Knín, se sídlem  Žižkova 44, 262 03 Nový 
Knín, IČO: 66325382, ve výši 30 000 Kč a uzavření veřej-
noprávní smlouvy.
Ing. Radek Hrubý            Marek Zach 
starosta    místostarosta

SDĚLENÍ RADNICE

Vážení školáci, děti z mateřské školy, učitelé, rodiče, zaměstnanci škol a školky a všichni přátelé školy,

dovolte mi, abych vás srdečně přivítal na prahu nového školního roku 2024/2025. 
Tento okamžik je pro nás všechny výjimečný a plný očekávání. Ať už jde o malé děti, 
které poprvé vstupují do mateřské školy, nebo o školáky, kteří se těší na další rok plný 
učení, nových přátelství a zážitků, každý začátek školního roku přináší nové výzvy  
i příležitosti.

Na začátku srpna převzala agendu školy nová ředitelka Mgr. Hana Matuštíková. Spo-
lečně se svým zástupcem Mgr. Milanem Vojířem se intenzivně věnují organizaci nového 
školního roku, aby zajistili co nejlepší podmínky pro vzdělávání našich dětí. Jejich úsilí 
doplňuje celý pedagogický sbor, který se po zaslouženém letním odpočinku zapojil do 
příprav. Na první pedagogické radě byli zvoleni zástupci učitelů do školské rady, což 
umožňuje efektivnější komunikaci a spolupráci ve škole. Spolu se všemi technickými 
pracovníky se postarali o to, aby bylo vše připraveno na úspěšný start nového školního 
roku.

Začátek školního roku je důležitý pro všechny školáky, kteří se vracejí do školních lavic plni nových sil a chuti objevovat 
svět kolem sebe. Vaše cesta ke vzdělání je plná výzev, ale věřím, že s podporou učitelů a rodičů, kteří vám stojí po boku, 
zvládnete všechna svá předsevzetí.

Zvláště bych chtěl vyzdvihnout naše prvňáčky, pro které je první den ve škole jedním z nejvýznamnějších okamžiků  
v jejich dosavadním životě. Vstup do první třídy je začátkem nové a vzrušující cesty plné objevování a učení. Věřím, že se na 
této cestě budete cítit dobře a s podporou rodičů a učitelů zvládnete všechny výzvy, které vás čekají.

Mateřská škola, jako první krok do světa vzdělávání, je připravena nabídnout dětem bezpečné a podnětné prostředí, kde 
budou moci objevovat nové zážitky a rozvíjet své schopnosti. Chci poděkovat všem učitelům a vychovatelům za jejich péči 
a oddanost, s jakou se věnují našim nejmenším dětem.

Rodičům bych rád poděkoval za jejich nepřetržitou podporu a péči, kterou věnují svým dětem. Společně s učiteli tvoříte 
důležitý tým, který pomáhá našim dětem růst a rozvíjet se v harmonickém a bezpečném prostředí.

Přeji vám všem úspěšný a inspirativní školní rok, plný radosti, nových objevů a příjemných zážitků. Ať je pro vás tento rok 
nezapomenutelný a plný splněných snů a cílů. Společně se budeme snažit vytvořit prostředí, ve kterém se každý bude cítit 
dobře a bude mít možnost naplno rozvinout svůj potenciál.

S přátelským pozdravem,
Ing. Radek Hrubý

starosta města 
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V místní části Libčice jsme úspěšně nainstalovali informativní 
měřič rychlosti. Věříme, že pomůže řidičům lépe vnímat svou 
rychlost a upozorní je na případné překročení povoleného 
limitu. Zároveň doufáme, že bude motivovat ty, kteří dosud 
nerespektovali dopravní předpisy, aby zpomalili a tím přispěli 
k vyšší bezpečnosti všech obyvatel.

OPRAVY A REALIZACE BĚHEM PRÁZDNIN

U prodejny COOP na Smíchově byl instalován ALZABOX, 
takže nyní můžete plně využívat tento způsob doručování 
zásilek z Alzy. 

Stav silnic na Novoknínsku je velmi špatný. Dlouhodobá ne-
údržba vedla k zanedbanému stavu, zejména na méně fre-
kventovaných vedlejších cestách, které jsou často kameni-
té, blátivé a vymleté vodou. V některých místech dosahují 
výškové rozdíly více než 20 cm. V  rámci finančních možností 
se postupně snažíme opravovat ty nejvíce poškozené cesty.  
V červenci byla opravena cesta v ulici Na Skřivanech a ces-
ta ke Svatému Floriánovi. Opravy zahrnovaly stržení boč-
ních hran, což vedlo k mírnému rozšíření cest, zarovnání 
vrchní nerovné vrstvy a následné zavezení a zhutnění štěr-
kem a recyklátem. Pokračujeme další opravou, a to cestou 

Pro vaše pohodlí jsme nainstalovali mlhopítka, která zpříjem-
ní horké letní dny osvěžující vodní sprškou i možností napi-
tí. Jedno mlhopítko se nachází na náměstí Jiřího z Poděbrad 
mezi hlavním vchodem do školy a autobusovou zastávkou, 
druhé na dětském hřišti v Oplocence. Mlhopítko má tvar vel-
kého brčka, kterým proudí čerstvá pitná voda. Stačí stisknout 
tlačítko a můžete se osvěžit. Nemusíte mít obavy z usazených 

z ulice Na Hlinech do dvora – sídla místní farnosti. Tato 
cesta byla historicky vyježděná přes soukromý pozemek, 
jehož majitel nyní žádá o nápravu. V rámci opravy dochází 
k vyřezání křovin, srovnání terénu a posunutí cesty na její 
původní místo.
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nečistot, mlhopítko se pravidelně proplachuje. Při dosažení 
teploty 23 stupňů Celsia se automaticky spustí mlha z vrch-
ních trysek.
Dále byla oplocena studna v Oplocence. Každý zdroj pitné 
vody musí být chráněn, aby do něj nepronikaly nečistoty a 
aby byl zabezpečen před nepovoleným přístupem. Součástí 
prací bylo i prořezání okolních křovin. V tomto duchu bu-
deme pokračovat a postupně zabezpečíme všechny studny  
a vrty ve městě.
Během prázdnin se udělaly též finální úpravy v knihovně, aby 
byla připravena na zářijové otevření. Nutnou rekonstrukcí 
prošla také ředitelna základní školy, aby poskytovala vhodné 
zázemí pro vedení školy.

Co vše jí přineslo 41 let práce na radnici? Jakým největším 
stavebním výzvám město čelí a proč nový stavební zákon 
nefunguje? Nedílnou součástí Městského úřadu Nový Knín 
je stavební úřad, který byl v Novém Kníně založen v roce 
1983 a v současné době jej již čtvrtý rok vede Olga Ko-
nopásková. Společně s ní je částečně ve funkci asistentky 
stavebního úřadu Kateřina Šalanská a téměř rok nabírá zku-
šenosti nová posila na pozici referentky Veronika Procház-
ková.
Pracovnice tohoto úřadu do účinnosti nového stavebního 
zákona, který nabyl plné účinnosti dne 1. července 2024, 
řešily zejména územní a stavební řízení, ohlášení staveb, po-
volení stavebních a terénních úprav, změny stavby před jejich 
dokončením, užívání staveb, odstraňování staveb a úpravy 
a zařízení, nařízení nezbytných úprav, zabezpečení staveb, 
údržby staveb, vyklizení staveb, zajištění státního stavebního 
dozoru, schválení dělení nebo scelování pozemků, protipráv-
ní jednání na úseku stavebního úřadu – přestupky a další 
činnosti dle stavebního zákona. Jsou také v úzkém kontaktu 
se stavebním úřadem v Dobříši, který je dotčeným správním 
úřadem a úřadem s přenesenou působností, a dalšími insti-
tucemi.
Mají zde na starosti také památkovou péči. Ve spolupráci  
s Národním památkovým ústavem a rovněž se stavebním 
úřadem v Dobříši společně dohlížejí na úpravu, zásahy a re-
konstrukce kulturních památek a na stavební činnost v měst-
ské památkové zóně, v území dotvářející městskou památ-
kovou zónu a v ochranných pásmech nemovitých kulturních 
památek.
Vyřizování tzv. stavební agendy je ve většině případů časově 
i administrativně náročné. S touto agendou zároveň souvisí i 
zapisování staveb i jejich změn do registru územní identifika-
ce adres a nemovitosti (RUIAN). Nejnáročnější je dle slov ve-

ROZHOVOR S VEDOUCÍ STAVEBNÍHO ÚŘADU V NOVÉM KNÍNĚ 
OLGOU KONOPÁSKOVOU

doucí stavebního úřadu v Novém Kníně řešení nepovolených 
staveb, kterých se v poslední době, obzvlášť před nástupem 
účinnosti nového stavebního zákona, objevilo bezpočet. 
V médiích se objevily také informace o problémech týkajících 
se nového stavebního zákona a celkovou digitalizací stavebních 
úřadů. V rozhovoru s Olgou Konopáskovou se tak dozvíte, jak 
všechny tyto záležitosti fungují reálně u nás v Novém Kníně...
Jaké jsou podle vás největší výzvy, kterým aktuálně 
čelí Nový Knín v oblasti stavebního rozvoje?
Co se týká stavebního rozvoje, nutné podotknout, že v sou-
časné době je nutné se zabývat zejména nevyhovujícím sta-
vem místních komunikací a chybějícími chodníky, které jsou 
nezbytné pro bezpečnost obyvatel. Dále nevyhovující staveb-
ně technický stav místního vodojemu. Stavby, které souvisí 
s infrastrukturou města, je třeba pravidelně udržovat, a tak 
prodlužovat jejich životnost. I tak to však nejde donekonečna. 
Město, respektive vedení města se snaží věci intenzivně řešit.

Olga Konopásková vede stavební úřad již čtyři roky. 
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Jakým způsobem zapojujete obyvatele města do roz-
hodování o územním rozvoji?
Vše je řešeno v rámci projednávání územního plánu, který  
v současné době řeší samo město a jím pověřené osoby. 
Úřadem územního plánování je pověřen Městský úřad Dob-
říš, odbor výstavby a životního prostředí. K nám na staveb-
ní úřad se územní plán dostává až ve chvíli, kdy je platný. 
Pak je stavební úřad povinen se jím řídit. Občané se mohou 
zapojit do projednávání územního plánu v rámci jeho veřej-
ného projednávání, které je vždy zveřejněno na stránkách 
města.
Co bývá nejčastější chybou žadatelů o nejrůznější po-
volení, které je důvodem pozdržení celého řízení?
Nejčastější chybou je nedoložení podkladů pro řádné po-
souzení žádosti, jak ukládá stavební zákon. Stává se, že 
projektová dokumentace není zpracována podle vyhlášky  
o dokumentaci staveb, kdy často chybí části výkresové do-
kumentace.
Co zásadního se nyní děje v oblasti povolování výstav-
by na území města Nový Knín?
Za zásadní považuji vyřešení nové výstavby prostorů pro 
dětskou skupinu, jako doplnění nedostatku míst v současné 
mateřské škole v Novém Kníně. Další je pak nutnost vyře-
šení prostoru náměstí Jiřího z Poděbrad, které je městskou 
památkovou zónou, parkování v této ploše a nevyhovující 
povrch. Prostory náměstí jsou zasaženy dávnou historií, kdy 
na našem území probíhala těžba zlata a podzemí náměstí 
není zmonitorováno. V současné době se řeší místa pro nové 
parkovací plochy a údržba památkově chráněných objektů 
i historických objektů, které do nich nepatří. Každý den, je 
však s čím bojovat, každý den s sebou přináší nová fakta  
a podněty. Stále je co řešit.
Můžete nám přiblížit některý z projektů, na kterých 
váš úřad aktuálně pracuje?
Aktuálně máme k vyřízení právě projekty k řešení nových 
parkovacích ploch a změnu vytápění v objektu radnice. Sou-
časné vytápění prostřednictvím tepelných čerpadel systému 
vzduch – vzduch je ve stavu, kdy spolehlivě již není schopné 
zajistit plnohodnotné vytápění. Byla zpracována projektová 
dokumentace, která bude podkladem pro stavební řízení.
Jak už bylo naznačeno v úvodu našeho rozhovoru, staveb-
ní úřady po celé republice se potýkají od 1. července 2024 
s problémy okolo nového stavebního zákona. Ten sliboval 
zjednodušení a zrychlení stavebního procesu prostřednictvím 
digitalizace. I přesto, že systém měl být dobře připravený, stě-
žují si na něj úředníci i obce.
Jak se podařilo zavést nový stavební zákon v Novém 
Kníně a jak pomáhá nový portál vám a klientům úřadu?
Nový stavební zákon, resp. jeho účinnost nabíhala postupně. 
V období od 1. ledna tohoto roku do 30. června bylo obdo-

bím tzv. přechodným, ne však ve všech případech. Stavebníci 
a žadatelé se snažili předložit své žádosti do 30. června 2024, 
pro jejich snadnější vyřizování.
Plný nástup stavebního zákona a digitalizace s sebou přinesl 
potíže nejen pro stavebníky, projektanty, ale i pro úředníky 
a úředníky stavebních úřadů obzvláště. Vše nastoupilo velice 
rychle, a to navíc v době plánovaných letních dovolených. 
Nový stavební zákon, nové prováděcí vyhlášky, nové formu-
láře, nespočet metodických pokynů, stále se měnící návody 
a dodatky jak pro stavební postupy, tak i pro digitalizaci, nás 
zcela zahltily.
Digitalizace s sebou nese i potřebu počítačově zdatných 
úředníků a nutnost přítomnosti IT pracovníků – asistentů, 
alespoň tak to vidím já. V současné době nejsme tedy zcela 
schopni v digitální podobě žádosti vyřizovat, nefunguje nám 
propojení pro postupy v digitalizaci.
Na stavebním úřadě v Novém Kníně pracujete 41 let  
a z toho 4 roky jako jeho vedoucí. Co Vás přivedlo k práci 
na stavebním úřadě a co vás na Vaší práci nejvíce baví?
Na stavební úřad jsem nastupovala v roce 1983, na zkrácený 
pracovní úvazek, který postupem času přešel v plný. V mi-
nulých letech na stavebním úřadě pracovali tři plnohodnotní 
pracovníci. Nyní tuto práci zastávám já, částečně asistentka 
a referentka, která se připravuje ke zkoušce zvláštní odborné 
způsobilosti, která je pro práci na stavebním úřadě nutností. 
Práci jsem vykonávala a vykonávám v místě trvalého bydliš-
tě, což byla pro mě priorita a vždy mě bavila v celém jejím 
rozsahu. Dlouhodobě, po několika výběrových řízeních, se 
ale bohužel nepodařilo personálně zajistit stavební úřad, což 
způsobuje tlak na naši práci. Tento fakt je nepříjemný jak pro 
stavebníky, tak i pro nás referenty. Věřím, že se tento stav 
podaří zvrátit k lepšímu po všech stránkách ke spokojenosti 
klientů a nás všech.
Jaká je vaše nejoblíbenější budova nebo místo v No-
vém Kníně a proč?
Nejoblíbenější pro mě je celý Nový Knín a jeho okolí, jsem 
rodačka. Pak místo mého bydliště a samozřejmě velký citový 
vztah mám k budově radnice, kde tak dlouho pracuji a trá-
vím tolik času. Za dobu svého působení na radnici se mnohé 
změnilo, ale stále jsem tu tak trochu »doma« a »mezi svými«.
Kdybyste mohla změnit jednu věc na současných čes-
kých stavebních předpisech, co by to bylo?
Za své působnosti na stavebním úřadě jsem zažila tři stavební 
zákony, a tak nějak cítím, že ten první z roku 1976 byl nejjed-
nodušší a za nás dlouholeté pracovníky se o něm říká »zlatá 
stará padesátka«. Tak asi tak…
Jaké projekty byste chtěla vidět v Novém Kníně do 
pěti let?
Patřím k té starší generaci, proto by tato otázka měla být 
položena spíše těm mladším, kteří mají zcela jiné představy  
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o budoucnosti a prioritách města. Já na tuto otázku nedoká-
žu úplně odpovědět.
Velmi vám tímto děkuji za příjemný rozhovor a přeji, 
aby se vám i celému úřadu dařilo.
Kanceláře Stavebního úřadu v Novém Kníně najdete na ad-
rese nám. Jiřího z Poděbrad 1, 262 03 Nový Knín. Úřední 
hodiny Stavebního úřadu v Novém Kníně:

PO: 7.30 - 12.00 a 13.00 - 17.00
ST: 7.30 - 12.00 a 13.00 - 17.00
Telefon: 318 593 216
Další důležité informace a kontakty naleznete také na 
webu města v sekci KONTAKTY – MÌSTSKÝ ÚŘAD – STA-
VEBNÍ ÚŘAD.

Rozhovor pro zpravodaj Novoknínsko
zpracovala Denisa Havlíčková

VIRTUÁLNÍ UNIVERZITA TŘETÍHO VĚKU

Rozšiřte své znalosti, nalezněte nové zájmy a přátelství. 
Věk není omezením, ale pouze začátkem nových dobrodružství. 
Přidejte se! 
Jak probíhá studium 
• kurz probíhá formou společných setkání s projekcí videopřednášek - 90 minut vždy 1x za 14 dnů
• každý kurz obsahuje 6 vyučovacích videopřednášek
• po ukončení každého semestru obdrží absolvent pamětní list, při   absolvování 6 individuálních kurzů se posluchač 
může v příslušném semestru zúčastnit slavnostní promoce v aule ČZU
Studia se mohou účastnit
• osoby důchodového věku nebo invalidní důchodci, kteří jsou občany České republiky 
Informace k zimnímu semestru 2024/2025
začátek semestru: 30. 9. 2024
místo konání: Městská knihovna Nový Knín, Žižkova 43
administrativní poplatek za celý kurz: 400 Kč + 60 kč vytištění studijních materiálů
vypsaný kurz: téma kurzu vybereme společně na prvním setkání, které proběhne na začátku září 2024. Možností je mnoho 
z oblasti historie, cestování, architektury, lékařství v našich zahrádkách, genealogie-hledání předků a další….
Harmonogram přednášek zimního semestru bude zveřejněn v září 2024

Pro bližší informace o VU3V a přihlášení ke studiu:
• kontaktujte nás na tel. +420 725 009 705
• napište na e-mail knihovna@mestonovyknin.cz
• přihlášení možné do 30. 9. 2024

NÁVŠTĚVA MÍSTOPŘEDSEDY PSČR JANA SKOPEČKA 
V NOVÉM KNÍNĚ

Hlavními body jednání byly:
1. Doprava – Diskutovalo se o zatížení města průjezdovou 
dopravou a možnostech jejího zmírnění.
2. Rozpočtové určení daní – Hovořilo se o spravedlivějším 
rozdělení daňových příjmů pro obce.
3. Školství – Byla řešena podpora a rozvoj vzdělávacích in-
stitucí v regionu.

Ve středu 7. srpna 2024 navštívil místopředseda Poslanecké 
sněmovny Parlamentu České republiky Jan Skopeček město 
Nový Knín. Návštěva proběhla na radnici, kde se setkal se 
zástupci města v čele se starostou Radkem Hrubým. Jan Sko-
peček, který bude v podzimních krajských volbách usilovat o 
post hejtmana Středočeského kraje, projednával s představi-
teli města řadu důležitých témat.
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4. Podpora sportu – Diskutovaly se možnosti podpory spor-
tovních aktivit a infrastruktury ve městě.
5. Vliv regulace a dotací na ekonomiku obcí – Projed-
nával se vliv různých regulací a dotačních politik na obecní 
hospodářství a možnosti jejich optimalizace.
Místopředseda Jan Skopeček byl velmi potěšen přijetím  
a aktivním přístupem města k řešení těchto klíčových otá-
zek. Přislíbil, že bude podporovat požadavky města nejen ze 
své dosavadní pozice, ale i v případě zvolení do funkce hejt-
mana Středočeského kraje. Tímto krokem chce zajistit lepší 
podmínky pro obyvatele města Nový Knín a celý Středočeský 
kraj.

Druhý ročník »Letní slavnosti« v Novém Kníně se konal v so-
botu 13. 7. na náměstí Jiřího z Poděbrad od 17 h. Oproti 
loňskému roku, kdy nás spalovaly tropické teploty, panovalo 
letos na zahájení příjemné letní počasí. Slavnost zahájil sta-
rosta Ing. Radek Hrubý. Srdečně přivítal přítomné a poděko-
val všem, kteří se na přípravách slavnosti podíleli. 
Poté se již mohli účastníci slavnosti zaposlouchat do krásných 
swingových melodií v profesionálním podání první účinkují-
cí kapely »Swing cabinet«, kterou nám z Prahy přivezl náš 
spoluobčan, soused a člen kapely Jaroslav Záleský. Ta uchu 
lahodící hudba byla balzámem na duši.

O chuťové pohárky zúčastněných se zase skvěle postarali 
knínští hasiči a Bistrotéka Dobříš. Nabídka výborných jídel  
a pití byla široká, takže si každý přišel na své.
Během hudební produkce pro dospělé zajistili zábavu pro 
naše nejmenší »Balónkový Máťa&Klaunice Malůvka«. Máťa 
motal balónky ve tvaru pejska, kytičky a další. Děti si mohly 
odnést balónky dle svého výběru. Klaunice se zase postarala 
o malování na obličej, které se dětem také velmi líbilo.
»Dobříšský pokleslý orchestr lidových nástrojů«, který byl 
druhý v pořadí vystupujících, potěšil svými lidovými písnička-
mi a přispěl k příjemné atmosféře slavnosti.
Hvězdou večera byla dobříšská kapela »Wocaties band«, kte-
rá opět předvedla skvělý výkon. Zúčastnění se dobře bavili 
a když v průběhu vystoupení začalo pršet, hasiči pohotově 
přivezli stan, pod který se mohli lidé schovat, a zábava pokra-
čovala dál a tančilo se s deštníky.
Za kulturní komisi bych chtěla poděkovat všem, kteří nám  
s přípravou této povedené akce pomáhali, knínským hasičům 
a Bistrotéce za občerstvení, vystupujícím za skvělé výkony, 
zúčastněným za báječnou atmosféru a vedení města za pod-
poru.
Moc si toho vážíme a děkujeme.

Za kulturní komisi 
Monika Stránská

LETNÍ SLAVNOST

NOVÉ ÚŘEDNÍ HODINY MĚSTSKÉHO ÚŘADU                                           
Úřední hodiny městský úřad                                           
PO: 7.00 - 12.00 a 13.00 - 17.00
ÚT: 7.00 - 12.00 a 13.00 - 15.00
ST: 7.00 - 12.00 a 13.00 - 17.00 
ČT: 7.00 - 12.00 a 13.00 - 15.00 
PÁ: 7.00 - 12.00 

Úřední hodiny stavební úřad
PO: 7.30 - 12.00 a 13.00 - 17.00
ST: 7.30 - 12.00 a 13.00 - 17.00
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10. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA NOVÝ KNÍN
zveme na 10. zasedání zastupitelstva města, které se uskuteční ve čtvrtek 5. září od 18.00 hodin v jídelně základní školy. 

Odkaz na živé vysílání bude součástí pozvánky zveřejněné týden předem na úřední desce.

VEŘEJNÁ VÝZVA 

Městský úřad Nový Knín 
zastoupený starostou města Ing. Radkem Hrubým, 

vyhlašuje dne 20. 8. 2024
veřejnou výzvu k přihlášení zájemců na obsazení těchto pracovních míst:

»referent/ka stavebního úřadu Nový Knín«

Druh práce:   výkon obecného stavebního úřadu  
Pracovní poměr:  na dobu neurčitou 
Místo výkonu práce:  Nový Knín 
Platová třída:   9, nebo 10 (podle dosaženého stupně vzdělání a získání zkoušky ZOZ, podle započitatelné praxe  
   od 21 710 Kč do 34 370 Kč)
Osobní ohodnocení:  po uplynutí zkušební doby podle dosahovaných výsledků až 25 % PT
Možný nástup:  od 1. 11. 2024 nebo dle domluvy

Požadavky na uchazeče: 
 občan ČR (nebo cizí státní občan s trvalým pobytem v ČR)
 fyzická osoba, která dosáhla věku alespoň 18 let
 plná svéprávnost
 bezúhonnost (za bezúhonnou se nepovažuje fyzická osoba, která byla pravomocně odsouzena pro trestný čin spá 
 chaný úmyslně, nebo pro trestný čin spáchaný z nedbalosti za jednání související s výkonem veřejné správy, pokud  
 se podle zákona na tuto osobu nehledí, jako by nebyla odsouzena) 
 ovládá jednací jazyk (čeština)

Kvalifikační předpoklad (§ 30a stavebního zákona): 
a) autorizovaný architekt, kterému byla udělena autorizace pro obor architektura nebo bez specifikace oboru podle autori-
začního zákona,
b) autorizovaný inženýr nebo autorizovaný technik, kterému byla udělena autorizace pro obor pozemní stavby, dopravní 
stavby, stavby vodního hospodářství a krajinného inženýrství, mosty a inženýrské konstrukce, statika a dynamika staveb nebo 
městské inženýrství,
c) fyzická osoba, která má vysokoškolské vzdělání ve studijním programu náležejícím do oblasti vzdělávání architektura, sta-
vebnictví nebo právo,
d) fyzická osoba, která má vyšší odborné vzdělání v oboru stavebnictví a 1 rok praxe při výkonu činnosti na úseku stavebního 
řádu ve veřejné správě, 
e) fyzická osoba, která má střední vzdělání s maturitní zkouškou v oboru stavebnictví a 1 rok praxe při výkonu činnosti na 
úseku stavebního řádu ve veřejné správě, nebo
f) fyzická osoba, která má střední vzdělání s maturitní zkouškou ¬– v tom případě bude úředník do doby splnění uvedených 
požadavků vykonávat činnost pod odborným vedením úředníka splňujícího kvalifikační požadavky pro výkon činnosti na 
úseku stavebního řádu, nejvýše však po dobu 3 let.

Další požadavky: 
 orientace v právním řádu ČR – zejména orientace v legislativě vztahující se ke stavebním předpisům (především  
 stavební zákon a prováděcí vyhlášky)
 schopnost samostatného rozhodování i týmové práce
 vysoké pracovní nasazení a odolnost vůči stresu
 komunikační a organizační schopnosti v písemném i mluveném projevu
 flexibilita a spolehlivost
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 pečlivost, systematičnost, přesnost, důslednost
 pokročilá znalost práce na PC – MS Office
 řidičské oprávnění sk. B (aktivní řidič)
 ochota se dále vzdělávat
 zkouška zvláštní odborné způsobilosti výhodou
 praxe ve státní správě či samosprávě výhodou

Náležitostí přihlášky jsou: jméno, příjmení, titul, datum a místo narození, státní příslušnost, místo trvalého pobytu, číslo 
občanského průkazu (číslo dokladu o povolení k pobytu, jde-li o cizího státního občana), datum a podpis. 

K přihlášce připojte: 
a) strukturovaný profesní životopis, ve kterém uvedete údaje o dosavadních zaměstnáních a o odborných znalostech  
a dovednostech týkajících se pracovní náplně, 
b) výpis z evidence Rejstříku trestů ne starší než 3 měsíce (u cizích státních příslušníků též obdobný doklad osvědčující 
bezúhonnost vydaný domovským státem; pokud takový doklad domovský stát nevydává, doloží se bezúhonnost čestným 
prohlášením),
c) úředně ověřená kopie dokladu o nejvyšším dosaženém vzdělání.

Písemnou přihlášku spolu s požadovanými dokumenty zasílejte tak,  aby ji vyhlašovatel obdržel nejpozději 25. 10. 2024 
do 15.00 h, na adresu: 
Městský úřad Nový Knín
náměstí Jiřího z Poděbrad 1
262 03 Nový Knín 
Obálku označte heslem: »VŘ – referent/ka SÚ« – neotvírat. 

Do výběrového řízení budou zařazeni uchazeči, kteří splní výše uvedené požadavky a dodají přihlášku se vše-
mi povinnými náležitostmi. Vybraní uchazeči, kteří nejvíce splňují předpoklady pro výkon práce, mohou být pozváni na 
ústní pohovor, o jehož konání budou informováni e-mailem nebo telefonicky. 

Bližší informace poskytne místostarosta Marek Zach na tel.: +420 724 737 420 nebo e-mailu marek.zach@mestonovyknin.cz. 

Vyhlašovatel si vyhrazuje právo zrušit toto výběrové řízení kdykoliv v jeho průběhu. 

Ing. Radek Hrubý v. r.
starosta města 

V Novém Kníně se pro rok 2025 chystají významné změny 
v systému odpadového hospodářství, které budou mít pří-
mý dopad na obyvatele. Hlavním tématem těchto změn je 
pasportizace nádob (osazení popelnic RFID čipy), snížení fre-
kvence svozu odpadu a zavedení nových způsobů výpočtu 
poplatků za odpad, které více zohlední skutečné množství 
odpadu produkovaného jednotlivými domácnostmi.
CO TO ZNAMENÁ?
Pasportizace (označení) sběrných nádob se dělá hlavně kvůli 
možnosti zaznamenávat skutečný výsyp a váhu jednotlivých 
sběrných nádob.

Všechny sběrné nádoby pro směsný komunální odpad se 
opatří pevným RFID čipem. Tento čip se instaluje do spodní 
výztuže lemu nádoby. Při následném svozu je svozová tech-
nika opatřena identifikátorem čipu, který zaznamená výsyp 
v době, kdy je nádoba zdvižena výklopníkem a následně 
převrácena/vysypána do vozu. Tento systém je plně automa-
tický, není ovlivněn lidským faktorem a zamezuje možnému 
zkreslení výstupů vícerým načtením kódů bez reálného pro-
vedení obsluhy. 

PASPORTIZACE SBĚRNÝCH NÁDOB 
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Toto řešení identifi kace je možné kombinovat s dynamickým 
vážením.
CO JE TO DYNAMICKÉ VÁŽENÍ? 
Dynamické vážení zaznamenává váhu jednotlivých sběrných 
nádob a díky čipu RFID ji propíše ke skutečné nádobě. Díky 
této technologii může obec v budoucnu zavést poplatky za 
skutečnou produkci směsného odpadu za jednotlivé sběrné 
nádoby.  
SNÍŽENÍ FREKVENCE SVOZU ODPADU
Další změnou, kterou město Nový Knín zavádí, je snížení fre-
kvence svozu směsného komunálního odpadu. Z původního 
kombinovaného svozu se přechází na svoz 1x za 14 dní. Ten-
to krok je veden především ekonomickými důvody a snahou 
minimalizovat doplatky města na odpadové hospodářství. 
Nižší frekvence svozu nejenže sníží náklady spojené s provo-
zem svozových vozidel, ale také může motivovat obyvatele 
k efektivnějšímu třídění odpadu a snižování produkce směs-
ného odpadu.
PROČ SE BUDOU TYTO ZMĚNY ZAVÁDĚT?
Obce a města mají před sebou nelehký úkol, a to vytřídit co 
největší množství odpadů. Z poměru vytříděného a sklád-

kovaného odpadu vychází, že míra separace za rok 2023 ve 
městě Nový Knín byla pouze 33,41 %, čímž nesplňuje legisla-
tivní požadavek pro rok 2025 (60 % - dle § 59 odst. 3 zákona 
o odpadech č. 541/2020 Sb.). 
Každý rok se navyšuje poplatek za tunu směsného odpadu 
uloženého na skládce a pro město je to velká fi nanční zátěž. 
Z porovnání celkových příjmů a výdajů vychází míra doplatku 
města na odpadové hospodářství 51,87 %, což představuje 
částku 2 230 095 Kč. 
Z rozboru vzorku směsného komunálního odpadu, který 
byl uskutečněn 19. 9. 2023 vyplývá, že 48,08 % z celkové 
hmotnosti 118 kg odpadu bylo možné dále vytřídit. Největší 
potenciál pro další vytřídění mají SEPAR odpady (29,56 %), 
u kterých bylo zjištěno nadprůměrné množství plastu a skla. 
Naopak výskyt nápojového kartonu a papíru a lepenky se 
z výsledků rozboru jeví jako podprůměrný. Následují biolo-
gicky rozložitelné odpady (13,83 %), u kterých bylo zjištěno 
stejné množství gastroodpadu a bioodpadu. 
PRŮBĚH PASPORTIZACE
Pasportizace nádob v Novém Kníně proběhne na podzim 
tohoto roku. V rámci této akce budou všechny nádoby na 
odpad vybaveny RFID čipy. Pokud se během pasportizace 
zjistí, že některé nádoby nejsou vhodné k osazení čipem (na-
příklad kvůli špatnému technickému stavu, kovové nádoby), 
budou městem vyměněny za nové. Tímto krokem se zajistí, 
že všechny nádoby budou kompatibilní s novým systémem 
a budou správně fungovat při svozu odpadu. Tento systém 
by měl začít plně fungovat od ledna roku 2025.
PŘÍNOSY PRO OBČANY
1. Spravedlivé poplatky za odpad: Pasportizace umožní zave-
dení systému, kde obyvatelé platí pouze za množství odpa-
du, které skutečně vyprodukovali. Tento systém je spraved-
livější než dosavadní paušální poplatky, které nezohledňují 
individuální rozdíly v produkci odpadu.
2. Motivace k třídění odpadu: Obyvatelé budou více motivo-
váni třídit odpad, protože menší množství směsného odpadu 
povede ke snížení nákladů na svoz.
3. Efektivnější správa odpadů: Město Nový Knín bude mít 

Ukázka RFID čipu vč. umístění na nádobu
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přesná data o využívání jednotlivých nádob, což umožní lep-
ší plánování svozů a optimalizaci tras svozových vozidel, což 
přispěje ke snížení emisí a nákladů na svoz odpadu.
4. Snížení nelegálního odkládání odpadu: Pasportizace ná-
dob pomůže snížit případy nelegálního odkládání odpadu, 
protože každá nádoba bude jasně přiřazena konkrétnímu 
uživateli.

Pasportizace nádob na odpad a zavedení spravedlivějších po-
platků jsou krokem směrem k modernizaci a efektivnějšímu 
řízení odpadového hospodářství v Novém Kníně. Tyto změ-
ny přinesou výhody jak pro město, tak pro jeho obyvatele,  
a přispějí k ochraně životního prostředí i ke snížení nákladů 
na odpadové služby. 
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SLOŽKY
 

Město Nový Knín 

ve spolupráci s městskou knihovnou 

Vás srdečně zvou 

na slavnostní otevření Městské knihovny 
Nový Knín v ulici Žižkova 43,  

které se uskuteční v pondělí 9. září  
od 15:00 do 17:00 hodin. 

ČRS, Z. S., MO NOVÝ KNÍN POŘÁDÁ BRIGÁDY
Termíny brigád 

12. 10. a 19. 10. 2024. 
Sraz:  U BRUNCLÍKŮ na jezu v 8.00 hod.

Pila (kdo má možnost, může přinést i motorovou), 
sekera, kosa, křovinořez. Gumovky (nutné).

Pracovní povinnost je stanovena na 10 hodin v celkové hodnotě 600,- Kč, 
účtovaná od 1. 1. 2024!

Kontakt
Miroslav Mařík tel.736 220 905

Antonín Hrubý tel. 604 308 081.

Další informace :
Rybáři Nový Knín: http://rybariknin.webnode.cz/

www.mokrovratskemrenky.cz: http://mokrovratskemrenky-cz.webnode.cz/

Pracovní povinnost je stanovena na 10 hodin v celkové hodnotě 600,- Kč, 

www.mokrovratskemrenky.cz: http://mokrovratskemrenky-cz.webnode.cz/

Pracovní povinnost je stanovena na 10 hodin v celkové hodnotě 600,- Kč, 

www.mokrovratskemrenky.cz: http://mokrovratskemrenky-cz.webnode.cz/
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Chcete zlepšit svou 
kondici a naučit se 
praktickou sebe-
obranu? U nás jste 
správně.
Ge-Baek Hosin Sool 
je největší škola ko-
rejského bojového 
umění Taekwon-Do 

v České republice. Tréninky vedeme ve více než 60 skupinách 
po celé zemi. Nově vyučujeme i další bojová umění jako Taek-
kyon, Gumdo, Hoppae sool a Filipino Martial Art.
Proč si vybrat právě nás?
• Tréninky pro všechny: Taekwon-Do je vhodné pro děti, 
dospělé, holky i kluky. Celé cvičící rodiny u nás nejsou výjim-
kou.
• Vedení odborníky: Všichni naši instruktoři pravidelně 
trénují s korejským velmistrem a poskytnou vám prvotřídní 
výuku.

PŘIPOJTE SE K GE-BAEK HOSIN SOOL – NEJVĚTŠÍ ŠKOLE  
TAEKWON-DO V ČESKÉ REPUBLICE!

• První měsíc zdarma: Vyzkoušejte si Taekwon-Do bez zá-
vazků a rozhodněte se až po měsíci. Přidat se k nám můžete 
po celý rok, ne jenom v září.
• Bezplatné sportovní vybavení: Za chrániče, tobok či 
zkoušky na vyšší pásek u nás platit nemusíte.
• Rozvoj charakteru: Naučíme vás disciplíně, sebevědomí, 
čestnosti i vytrvalosti 
Jak začít?
Je to jednoduché – přijďte na trénink a vyzkoušejte si Ta-
ekwon-Do s námi. Stačí si vzít pohodlné sportovní oblečení  
a přijít se podívat.
Kontaktujte nás
Máte otázky nebo se chcete přihlásit? Navštivte naše webové 
stránky tkd.cz pro bližší informace o trénincích u vás v okolí.
Začněte svoji cestu ještě dnes. Přidejte se k nám a objevte 
svět bojových umění. Těšíme se na vás!

Ve čtvrtek 20. června 2024 se Lukáš Dragoun a Lída Bačá-
ková zúčastnili soutěže TFA (z anglického toughest firefigh-
ter alive, tedy nejtvrdší hasič přežije) na SOŠ a SOU Dubno.  
V rámci této soutěže se musí roztahovat dvě vedení hadic na 
35 metrů, »mlátit« kladivem v boxu, přelézt bariéru, přenést 
kanystry, přemístit figurínu a vyběhnout 3 patra schodů. A to 
vše samozřejmě v zásahovém obleku a obuvi, muži i s dýcha-
cím přístrojem. Lukáš z této dvojice běžel první, a přestože to 

SDH NOVÝ KNÍN NA SOUTĚŽI TFA

byl jeho první start v podobných soutěžích vůbec, tak může-
me s klidným srdcem prohlásit, že se uvedl parádně, přestože 
to na bednu nebylo. Lída prvně startovala v TFA už před ro-
kem, právě tady na Dubně, ale letos to dotáhla až na bednu. 
Předvedla krásný výkon, za který si odnesla pohár za 2. místo 
mezi ženami v kategorii středních škol. Děkujeme oběma za 
krásnou reprezentaci našeho sboru a přejeme mnoho zdaru 
do budoucna. 

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín
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OKRSKOVÁ SOUTĚŽ  
Z POHLEDU SDH NOVÝ KNÍN
V sobotu 6. července 2024 jsme celé odpoledne strávili  
v Záborné Lhotě. Samozřejmě jsme nejdříve běhali 100 m 
s překážkami. Nakonec nám jak u mužů, tak u žen, utekly 
medailové příčky jednotlivců o setinky, takže jsme brali dvě 
čtvrtá místa za jednotlivce, a celkově byla obě družstva prů-
běžně třetí. V požárních útocích měly ženy nejrychlejší útok, 
a to je posunulo na úžasné druhé místo. Muži měli útok  
2. nejrychlejší (hned po domácí Záborné Lhotě), ale bohužel 
to nestačilo, aby dohnali ztrátu z překážek, a proto nakonec 
brali pohár za 3. místo.

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín

PODĚKOVÁNÍ ZA KNÍNSKOU 
LETNÍ SLAVNOST
Za celý Sbor dobrovolných hasičů Nový Knín chceme podě-
kovat městu Nový Knín za organizaci slavností a za možnost 
umístit zde náš stánek. Děkujeme samozřejmě i všem ob-
čanům, kteří se za námi do stánku přišli podívat a koupili si 
nějaké to občerstvení, ať už to bylo pivo, limonáda, langoše, 
hermelíny, maso či klobásy. Nákupem občerstvení přispívá-
te na chod našeho sboru, na obnovu vybavení sportovců  
a spoustu dalších věcí. I když nám večer úplně počasí nepřá-
lo, tak to byla stejně parádní akce. Děkujeme.

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín

DEN SOUTĚŽÍ V POŽÁRNÍM 
SPORTU
V sobotu 20. července 2024 se uskutečnil v Novém Kníně  
u Voznického potoka Den soutěží v požárních útocích. Z dů-
vodu kolize s jinými akcemi v okolí a z důvodu četných omluv 
okolních sborů v předešlých letech jsme se rozhodli zkusit 
letošní termín soutěže posunout na červenec, ale program 
zůstal samozřejmě zachován.
Dopoledne se tedy nejprve utkala v soubojích o nejrychlejší 
sestřelení terčů dětská družstva. Soutěžilo celkem 9 druž-
stev. Opět to byla krásná podívaná a není pochyb o tom, že 
je v okolí spousta mladých talentů. Ale jak to tak bývá, tak 
vítěz může být je jeden. Přípravku bezkonkurenčně vyhrála 
Malá Hraštice, pohár za první místo mladších žáků si odvezla 
Dobříš a u starších si pohár za prvních místo, včetně putovní 
sekery, odvezla Stará Huť.  Ale ani ostatní samozřejmě neod-
cházeli s prázdnou a obdrželi drobné ceny útěchy v podobě 
medailí, bublifuků, pitíček a sladkostí.
Odpoledne se k nám sjela družstva mužů a žen. Nejprve jsme 
si všichni poměřili síly s pomocí požární přenošené stříkačky 

»PPS8«. Celkem se zúčastnilo 10 družstev (5 družstev žen  
a 5 družstev mužů) a tady byly časy poměrně dost odliš-
né. Ale nakonec si putovní poháry odvezly ženy z Budínku  
a muži z Hřiměždic. Za náš sbor v této soutěži nastoupilo jed-
no družstvo žen a jedno družstvo mužů. Bohužel nás prová-
zely menší nesnáze se zapojováním a technikou. Sice jsme se 
nevzdali bez boje, ale kýžené poháry to nakonec nepřineslo.
Poté přišel na řadu souboj s »PPS 12«. Celkem soutěžilo  
9 družstev mužů a 4 družstva žen. Tady už byly časy víc vy-
rovnané a někdy tak o pořadí rozhodovaly pouhé setinky. 
Oba putovní poháry si nakonec odvezl Budínek. I zde nás 
reprezentovalo jedno družstvo žen a jedno družstvo mužů. 
Ale ani tady se to neobešlo pro naše družstva bez komplika-
cí. Pravděpodobně nejlepší čas žen nám nezměřila časomíra, 
musely se řešit náhlé náhrady některých členek, abychom 
vůbec mohly mít nějaký ten čas, no a pak tam taky bylo to 
zapojování… Ženy si nakonec doma nechaly pohár za 3. mís-
to a je to tak jediný pohár, který nám letos zůstal doma. Co  
k tomu říct, někdy se prostě zadaří a jindy moc ne.
Níže se můžete podívat na celkové výsledky všech družstev:
 

Pořadí Družstvo Výsledný čas

Přípravka

1. SDH Malá Hraštice 69,15 s

Mladší žactvo

1. SDH Dobříš 22,24 s

2. ČHJ Mokrovraty 25,86 s

3. SDH Hřiměždice 26,78 s

4. ČHJ Mokrovraty 29,36 s

5. SDH Velká Hraštice 32,61 s

Starší žactvo/mládež

1. SDH Stará Huť 22,59 s

2. ČHJ Mokrovraty

3. SDH Hřiměždice 69,59 s

PPS 8 - ženy

1. SDH Budínek 28,12 s

2. SDH Sudovice 28,28 s

3. SDH Hřiměždice 30,93 s

4. ČHJ Mokrovraty 37,51 s

5. SDH Nový Knín 40,15 s

PPS 8 - muži

1. SDH Hřiměždice 23,87 s

2. SDH Budínek 26,39 s

3. SDH Sudovice 30,73 s

4. SDH Nový Knín 31,66 s

5. ČHJ Mokrovraty 33,13 s
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PPS 12 - ženy

1. SDH Budínek 24,69 s

2. SDH Sudovice 26,50 s

3. SDH Nový Knín 26,94 s

4. ČHJ Mokrovraty 26,97 s

PPS 12 - muži 

1. SDH Budínek 19,73 s

2. SDH Hřiměždice 20,47 s

3. SDH Kosova Hora 21,53 s

4. SDH Senešnice 23,98 s

5. SDH Sudovice 24,14 s

6. SDH Nový Knín 24,17 s

7. SDH Malá Hraštice 31,36 s

8. SDH Velká Hraštice 37,27 s

9. SDH Velká Lečice 39,71 s
 

Z pozice organizátorů však musíme říct, že to byla velmi 
povedená akce, byli jsme rádi, že dorazilo tolik družstev  
a celkově jsme tedy byli z této akce nadšení, jak se podařila, 
přestože většina z pracantů byli právě soutěžící. Budeme se 
na všechny těšit zase příští rok!

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín

SOUTĚŽE HASIČŮ Z NOVÉHO 
KNÍNA
V sobotu 27. července 2024 vyrazilo sportovní družstvo  
z SDH Nový Knín na soutěž do Velké Hraštice, kde na nás 
opět po roce čekala doplňková disciplína v podobě pádlo-
vání na duši a samozřejmě i požární útok. Již při prvním 
pokusu se nám podařilo dostat se na bednu, i když »jen« 
na 3. místo. Bohužel se nám při dalším pokusu nepodařilo 
vylepšit si celkové pořadí, a tak jsme si odvezli alespoň 
bronzový pohár.

O 3 týdny později (tedy v sobotu 17. srpna 2024) jsme za-
vítali na 100. výročí založení sboru a 720 let obce Krámy, 
kde kromě oslav probíhala i soutěž. Na místě jsme se tak 
kromě soutěžení mohli pokochat i technikou jiných sborů, 
ať již historickou nebo novou, a užít si parádní den. I tady 

nás čekala doplňková disciplína, která spočívala ve splnění 
30 úderů v hammer boxu, vypití piva, obíhání kuželů a pře-
nosu osoby na nosítkách. Teprve po tom všem mohli všichni 
vyběhnout k požárnímu útoku. První pokus se nám opravdu 
vydařil a drželi jsme si v tabulce krásné 2. místo hned za do-
mácím družstvem mužů. Avšak v dalším kole se nečekaně 
zlepšilo spoustu týmů, takže nás odsunuli až na 5. místo. Ale 
vzhledem k velké účasti (celkem 15 týmů mužů) je to pořád 
parádní výkon.

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín

HASIČI NA VODĚ

V polovině srpna jsme si jako hasiči z SDH Nový Knín spolu  
s rodinami a kamarády vyrazili na Vltavu. Tentokrát někteří 
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vyrazili již ve čtvrtek, a tak si v pátek mohli udělat výlet po 
okolí, ale v sobotu jsme všichni společně vyrazili do Vyššího 
Brodu pro rafty a kanoe. První den jsme ujeli 21 km a v neděli 
jsme dojeli zbývajících 17 km do Českého Krumlova. Ale hasiči  
se v nás nezapřou, tentokrát jsme totiž zachraňovali ztrace-
ného psa v silném proudu, který už byl zcela vyčerpán a ne-
mohl se dostat ven. Naštěstí vše dobře dopadlo a my jsme 
si užili spoustu legrace a koupání. Všem zúčastněným moc 
děkuji za parádní víkend!

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín

Se uskutečnil v neděli 18. 8. 2024 na stejné trase jako v le-
tech předchozích. Z počátku nám počasí přálo a bylo nád-
herně a až na úplném konci začalo pršet. Většina lidí prošla 
pohádkovým lesem suchou nohou.
Na začátku trasy všechny vítal dvoumetrový krteček, který 
je velmi oblíbený mezi dětmi. Fotily se s ním nejen děti, ale 
také spousta dospělých, kteří sice krtečkovým kalhotkám už 
odrostli, přesto byl oblíbenou postavičku rodičů i některých 
prarodičů. Trochu se nám u něj sice tvořila fronta, ale každý 
si na krtečka rád počkal. 

POHÁDKOVÝ LES V LIBČICÍCH

Jako další byly krásné princezny, které hlídal drak. Děti muse-
ly princezny zachránit s mečem v ruce. Opodál stál myslivec 
s Karkulkou, u nich děti zaháněly vlka. Na dalším stanovišti 
byla rozverná čertice, která si s dětmi zaskákala v kruzích. 
Jako další čekala děti návštěva ježibaby u perníkové chaloup-
ky, děti si musely sednout na lopatu a za odměnu dostaly 
perníček. O kousek dál v lese se skrývala loupežnická banda, 
která vybírala dobrovolné vstupné, a za další zatáčkou seděla 
Popelka, která přebírala čočku, fazole a hrách a s přebírá-
ním jí děti pomáhaly. Na dalším stanovišti čekal vodník, kte-
rému se po louce rozutekly rybičky a potřeboval je pomoci 
pochytat. U dalšího rozcestí byl líný Honza s koláči, děti mu 
pomáhaly s vázáním uzlíku na šátku s buchtama, aby mohl 
vyrazit do světa. Šmoulinka čekala na děti ve šmoulí vesničce 
s kamarády Šmouly a pohádková babička rozdávala plyšáky, 
se kterými už si nikdo nehraje. Na konci čekal děti královský 
pár, kde děti vyprávěly, která pohádka se jim líbila a kterou 
pohádku by rády viděly příští rok na dalším ročníku.
V občerstvení byla pro děti připravena výtvarná dílnička  
a limonáda zdarma.
Ohlasy na pohádkový les jsou kladné, dětem i dospělým se 
cesta líbila, a tak i my, pořadatelé, jsme měli radost ze zpětné 
vazby a o tom celém tato akce je.
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Trocha statistiky: lesem prošlo bezmála 150 dětí a dle propo-
čtu asi 450 dospělých. Velmi nás potěšilo, že i  dospělí se rádi 
zúčastní, a tak bylo krásné vidět kočárek a s ním 4 – 6 dospě-
lých a nebylo výjimkou potkat i jen dospělé. V kostýmech bylo 
22 osob a technická četa 6 lidí + ráno a odpoledne pomáhali 
se stavěním i bouráním i ostatní pohádkové postavy.
Velké poděkování patří městu Nový Knín za finanční pod-
poru, Pekárně u Oulehlů za výborné koláče, Krámku u Ja-
ninky za realizaci výtvarné dílničky pro děti, za krásné fo-
tografie děkujeme Petře Pipotové, Obec Chotilsko nám 
věnovala sud limonády pro dětičky a za výborné bramborá-
ky pro všechny pracanty děkujeme paní královně. Za mož-
nost přecházení po pozemcích děkujeme Romanu Hrubému  
a Františku Malému, zároveň děkujeme i za úpravu pozemků 
a cest a v neposlední řadě děkujeme Františku Podhorecké-
mu za možnost připojit se na energie.
Samozřejmě nesmím zapomenout na všechny, kteří vás celý 
den bavili, bez honoráře a v rámci svého volného času, v kos-
týmech, a také těm, kteří nejsou na první pohled vidět, ale 
celý les staví a následně uklízejí.
Jak já vždy říkám: »Bez práce nejsou koláče«, a tak si i po-
hádkové postavy a všichni pomocníci s chutí pochutnali na 
výborných koláčích.
Prostě a jednoduše, všem velké díky a za rok 17. 8. 2025 se 
budeme těšit na viděnou.

Za ČHJ Libčice Jana Kolková
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Česká hasičská jednota Libčice i Vás dovoluje srdečně pozvat

ročník hasičské soutěže
terá se koná v Libčicích

Začátek soutěže je v 9.3 pro děti a ve pro dospělé

na louce za Podhoreckými

(směrem od N. Knína u rybníka vpravo, směrem od Čeliny u rybníka vlevo

– prezentace družstev

slavnostní nástup a zahájení soutěže dětí

vyhodnocení soutěže dětí

– prezentace družstev žen a mužů

slavnostní nástup a zahájení soutěže  ženy, muži

rámci soutěže proběhne klasický požární útok na 2 Béčka a štafeta savců, oba časy se budou sčítat.
dostatek času poběží se útoky 2 a pak se sčítají všechny 3 časy! Děti poběží útoky 2, počítat se bude lepší čas. 
požárního útoku nebude doplňována voda. Celá soutěž proběhne dle pravidel požárního sportu ČHJ

ŠTAFETA SAVCŮ – jako každý rok 3 soutěžící musí ve štafetě vypít 0,5 l (0,3 l ženy) piva na EX na čas.

Věk soutěžícího na štafetě savců 18+ !!!

Do soutěže lze přihlásit družstva dětí (přípravka žáci – žáci ), žen a mužů
– Možnost doplnit družstvo dospělých z řad starších žáků v maximálním počtu 3, s písemným souhlasem 

rodiče.

vzor písemného souhlasu zašlu na vyžádání

Startovné Kč/družstvo dospělých Kč/ družstvo dětí

Přihlášky do soutěže můžete zasílat formou 

!!! Dle přihlášek objednáváme PIVO, tak aby ho nebylo málo ☺

Na soutěži budou pořizovány fotografie a videa, která budou zveřejněna na sociálních sítích a v
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TURISTICKÝ ODDÍL T. J. SOKOL NOVÝ KNÍN

Čtvrtou sezonu turisticko-poznávacích výletů zahájíme 22. 9. v okolí Jílového u Prahy. Tentokrát se vydáme nad povrch štoly 
Václav, kterou jsme navštívili na jaře. Od železniční stanice v Jílovém u Prahy vystoupáme na rozhlednu Pepř a pak po na-
učné stezce Jílovské zlaté doly projdeme kolem dalších štol nad Sázavou, pod železničním viaduktem a zpět na vlak sejdeme 
do Luk pod Medníkem. 
Další výlet bude následovat 12. 10. a opět obohatíme výlet prohlídkou. Navštívíme kulturní památku huť Barbora v Jincích. 
Jde o nejvýznamnější a nejucelenější technickou památkou starší éry vysokopecní výroby surového železa v českých zemích, 
ale také v Evropě. Více informací na www.hutbarbora.cz. Na komentovanou prohlídku od 9:30 hodin se prosím hlaste na 
tel. 777 963 693. Po prohlídce bude následovat výlet na Plešivec po naučné stezce Z Jinec na Olymp Brd. Podrobnosti budou 
v příštím zpravodaji.

Chůzi zdar!

SPORT

NOVOKNÍNSKÝ CYKLOTREK 2024

Akce je určena všem, kteří mají rádi cyklistiku a soutěžení. 
Trať je přizpůsobena pro každého a seznámí vás s krajem 
mezi Brdy a Slapskou přehradou.
Soutěžit se bude ve dvou kategoriích: »DRACI« a »POHO-
DÁŘI«.

Draci – polykají kilometry, snaží se nevynechat jedinou kon-
trolu a sledují čas.
Pohodáři – se především kochají, klidně vynechají kontrolní 
bod, zastaví se na malé občerstvení a nikam nechvátají.
Pravidla:
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Úkolem družstev (obvykle 2 až 5 lidí) je v daném časovém 
limitu (10.00 start – 17.00 cíl - 7 hodin) získat co nejvíce bodů 

za projetí stanovišť. Stanoviště 
mají různou bodovou hodnotu 
- podle obtížnosti (jejich seznam 
dostanete na startu). Důkazem o 
projetí stanoviště je otisk ozna-
čovacích kleštiček do startovní 
karty. K jejich nalezení slouží 
zadaný orientační bod (výrazný 
strom, sloup apod.). Prémiové 

body je pak možné získat např. za navštívení všech vrcholů, 
studánek apod. Družstvo se během soutěže nesmí rozdělit, 
výjimkou je hlídání kol při dohledání kleštiček. Trasu a pořadí 
jednotlivých stanovišť si soutěžící volí podle svého uvážení 
(terén, sjízdnost, výškový profi l, hospůdky apod.). Není pod-
mínkou navštívit všechny kontrolní body. Při rovnosti bodů 
rozhoduje čas. Za každých 5 minut zpoždění po limitu (17.00) 
se dostane jeden trestný bod. Uzavření cíle je půl hodiny po 
vypršení limitu (17.30), po této době už nebudou soutěžící 
hodnoceni. Barevnou mapku, startovní kartu a seznam sta-
novišť obdrží účastníci na startu.
Vyhodnocení: Draci budou vyhodnoceni podle získaných 
bodů, jako pomocné kritérium je dosažený čas. Družstva na 
prvních třech místech budou odměněna. V kategorii Poho-
dáři se vítěz nevyhlašuje, body a časy budou sledovány, ale 
nejsou rozhodující, ceny dostanou tři vylosovaná družstva.

Vybavení:
• Jízdní kolo + helma – doporučujeme horské nebo trekové 
kolo (jede se i po lesních a polních cestách).
• Mapa KČT č. 38 Hřebeny a Slapská přehrada. Mapa, kterou 

SOUSTŘEDĚNÍ FOTBALOVÉ MLÁDEŽE

dostanete na startu, je pouze výřezem a není na ní zachová-
no měřítko.
• Jídlo a pití. Pro případ přežití v odlehlých končinách. Občer-
stvení je zajištěno pouze v cíli.
• Vhodné oblečení, soutěž se jede za každého počasí.
Místo konání:
Sraz je v sobotu 14. září 2024 v 9.30 u sokolovny v Novém 
Kníně. GPS 49.7928678N, 14.2907875E. Parkovat lze v ome-
zeném množství přímo v areálu, opozdilci mohou zaparko-
vat na komunikaci před sokolovnou, případně na parkovišti 
u stavebnin asi 300 m od místa.
Při registraci účastníci odevzdají podepsaný souhlas s pod-
mínkami. Po kontrole platby obdrží mapku, seznam stano-
višť, »Pohodáři« startovní kartu a mohou plánovat trasu. Po-
hodáři startují individuálně od 9.30. »Draci« obdrží startovní 
kartu při hromadném startu v 10.00. 
Pro navrátivší se bude v místě cíle připraveno něco dobrého 
k jídlu a pití. Po 18.00 hod. vyhlásíme vítěze kategorie »Dra-
ci« a zavzpomínáme na ty, kteří dosud bloudí po lesích. 
V případě nepříznivého počasí proběhne vyhodnocení v  so-
kolovně, kde jsou také k dispozici sprchy a WC.
Přihlásit se je možné na místě v den akce. Startovné je 150,- 
Kč za dospělé, 70,- Kč za děti od 6 do 15 let.
Před startem je třeba vyplnit souhlas s podmínkami, který 
obdržíte při prezentaci.

Stanislav Fiala – tel.: 604 979 956
Inspirováno cyklotrekem ve Mšeně.

Partneři akce: 
Město Nový Knín  TEP faktor
Cyklo-market    Studio Fontána
Studio Tryangel    Protea.

Penzion na statku v Novosedlech a fotbalové hřiště v neda-
lekém Kájově u Českého Krumlova se staly tradičními místy 
pro soustředěné naší fotbalové mládeže. Ve dvou turnusech 
na začátku srpna tady mladí sportovci z Nového Knína a okolí 
strávili dny plné nejen fotbalu, ale také koupání, nechyběl ani 
jednodenní výlet v tamní krásné přírodě. 
První turnus zaplnil ti nejmenší adepti, tedy přípravka a mladší 
žáci, o které se starali čtyři trenéři. Jejich práce je v naší společ-
nosti nedoceněná, jsme proto velice rádi, že si pro děti najdou 
čas nejen během roku, ale také při tomto soustředění. Tréno-
valo se dvakrát denně, děti měly krásné počasí, někdy toho 
sluníčka měly ale více než dost, proto přišel vhod bazén, který 
byl pro ně připraven na prostorné zahradě u penzionu. 
Také letos měli ti nejmenší kromě fotbalového drilu možnost 
poměřit síly se svými vrstevníky ze Slavoje Český Krumlov, 

kteří ovšem hrají vyšší, krajské soutěže. U mladších žáků to až 
tak znát nebylo, i když trenéři museli do jejich sestavy začle-
nit čtyři kluky a jednu holčičku z přípravky kvůli nedostatku 
našich hráčů této kategorie. Po vyrovnaném průběhu úterní 
utkání skončilo 6:5 ve prospěch našeho soupeře. To rozdíl 
u přípravky byl znát mnohem více, po jasném průběhu krum-
lovští hráči vyhráli ve čtvrtek podvečer 2:20. Bylo to nejen 
tím, že tuto kategorii teprve dáváme dohromady, ale i pro-
to, že děti už byly unavené po náročném programu a také 
po středečním asi dvanáctikilometrovém výšlapu za horka 
k hradu Dívčí Kámen. 
Z Kájova jsme vyjeli vlakem do zastávky Třísov, odtud pěšky 
kouzelnou přírodou k tomuto hradu, který se vypíná na skále 
nad Vltavou a odtud do další obce, Holubova, kde jsme opět 
nastoupili na vlak ke zpáteční cestě.
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ROZPIS UTKÁNÍ TÝMŮ SK NOVÝ KNÍN

Utkání Čas Hřiště

Muži A

7. 9. SK Nový Knín A - Vl. Borotice 17.00

15. 9. Sp. Příbram B - SK Nový Knín A 17.00

22. 9. SK Nový Knín A - Tr. Dušníky 16.30

28. 9. L. Milín B - SK Nový Knín A 14.00

5. 10. SK Nový Knín A - SK Petrovice 16.00

Muži B

8. 9. Vl. Hříměždice B - SK N. Knín B 10.15

14. 9. SK N. Knín B - S. Kamýk n/Vlt. B 17.00

21. 9. TJ Velká Lečice - SK N. Knín B 16.30

29. 9. S. Dublovice B - SK N. Knín B 16.30

6. 10. SK N. Knín B - Kr. Hora 16.00

Dorost A

8. 9. SK Votice - SK N. Knín/N. Ves A 10.00

15. 9. SK N. Knín/N. Ves A - L. Milín 10.00 NK

22. 9. Prčice+Jesenice - SK N. Knín/N. Ves A 10.00

29. 9. Vlašim B - SK N. Knín/N. Ves A 10.00

6. 10. SK N. Knín/N. Ves A - Čestlice 10.00 NV

Dorost B

7. 9. SK N. Knín/N. Ves  B - Jesenice 11.30 MH

15. 9. L. Milín B - SK N. Knín/N. Ves  B 10.15

21. 9. SK N. Knín/N. Ves  B - Rožmitál p. Tř 11.30 MH

28. 9. L. Bohutín - SK N. Knín/N. Ves  B 10.15

5. 9 SK N. Knín/N. Ves  B - Láz/Obecnice 10.15 MH

Starší žáci A

11. 9. Jesenice - SK N. Knín/N. Ves A 17.00

14. 9. D. Dušníky - SK N. Knín/N. Ves A  14.00

18. 9. SK N. Knín/N. Ves A - SK N. Knín/N. Ves A 16:30

22. 9. SK N. Knín/N. Ves A - SK Petrovice 13.30 NV

29. 9. SK N. Knín/N. Ves A - Pr. Lhota 13.30 NK

5. 9. Kamýk n. Vl. - SK N. Knín/N. Ves A 13.00

St. žáci B

11. 9. Kamýk n. Vl.- SK N. Knín/N. Ves B 17.00

14. 9. Hbity/Višňová - SK N. Knín/N. Ves B 14.00

18. 9. SK N. Knín/N. Ves A - SK N. Knín/N. Ves A 16.30

22. 9. SK N. Knín/N. Ves B - D. Dušníky 13.30 NK

29. 9. SK N. Knín/N. Ves B - SK Petrovice 13.30 NV

5. 10. Pr. Lhota - SK N. Knín/N. Ves B 13.00

Ml. žáci A

8. 9. St. Huť - SK N. Knín/N. Ves A 10.00

15. 9. SK N. Knín/N. Ves A - Jesenice 10.00 NV

22. 9. Hbity/Višňová - SK N. Knín/N. Ves A 10.00 VIŠ

6. 10. Pr Lhota - SK N. Knín/N. Ves A 13.00

Hřiště: NK - Nový Knín, NV - Nová Ves, MH - Malá Hraštice

Změny vyhrazeny

Druhý turnus zaplnili nejen starší  žáci, ale i dorostenci  
a muži, kteří v dorostenecké kategorii letos skončili. Měli 
prakticky stejný program, mnohem těžší měli ale výlet, což 
umocnila vysoká teplota, když ručička teploměru opět vyšpl-
hala přes třicet stupňů. Z Kájova jsme přejeli znovu vlakem 
do Holubova, ze zastávky jsme pak vyšli k lanové dráze, která 
vede na nedalekou Kleť. Na její vrchol jsme ale lanovkou ne-
jeli, na vrchol této nejvyššího hory Blanského lesa jsme šplhali 
pěkně pěšky. Po občerstvení jsme se vydali na druhou stranu 
kopce a po více než šestnácti kilometrech a převýšení přes 
600 metrů jsme došli opět na základnu v Novosedlech. 
Zpestřením bylo čtvrteční utkání s týmem mužů z nedaleké-
ho Větřní, který ještě na jaře hrál 1. B třídu jihočeského kraje. 
Naše mladší mužstvo nezvládlo první poločas, když dostalo 
čtyři branky, ve druhém po velkém tlaku vstřelilo pouze jednu, 
a tak utkání skončilo 1:4 ve prospěch našeho soupeře.
V době čtení těchto řádků naše mládež už bude mít první sou-
těžní utkání za sebou, ukáže se tedy, jak se v létě na sezónu 
připravila. Mužstva budeme opět v kategoriích žáků a dorostu 
tvořit společně s Novou Vsí, věříme, že znovu navážeme na 
loňský i předloňský ročník, kdy jsme většinou hráli o nejvyšší 
příčky. Jsme přitom připraveni všechny malé zájemce o fotbal 
přivítat na našem hřišti a trenéři je zasvětit do tajů fotbalu. 
Pro nedostatek místa fotografie uveřejníme v přístím zpravodaji. 

Zdeněk Makovička
Sekretář a vedoucí mládeže SK Nový Knín
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PŘÍSPĚVKY OBČANŮ

POSTŘEHY Z LINCE

Protože v době psaní tohoto příspěvku ještě je letní turistická 
sezóna, řekl jsem si, že neuškodí opět napsat nějaké postřehy 
z cest, jak mi loni doporučil jeden nejmenovaný zastupitel.  
A protože jde o důsledek takovéto rady, doufám, že nebude 
příliš vadit, že rozsah tohoto příspěvku překročí doporuče-
ných 2000 znaků – do tohoto limitu by se totiž asi žádný 
rozumný cestopis nevešel.
Stejně jako v několika předchozích letech (s výjimkou covido-
vého roku 2020), i letos jsem si na přelomu června a července 
udělal menší výlet do Rakouska. A protože rozsah měsíčníku 
Novoknínsko ani mé časové možnosti neumožňují rozepiso-
vat se obsáhleji, zaměřím se hlavně na Linec, který byl prvním 
cílem mého putování. A ani v případě tohoto města se do 
článku nevejde vše, co by si zasloužilo.
Nejprve se zmíním, jak se tam dostat. Možnosti jsou samo-
zřejmě různé: například přeslavná silnice E55 má místy už 
charakter dálnice – na rakouském území počínaje obchvatem 
Cáhlova (tj. Freistadtu) už setrvale. Osobně mám ale zkuše-
nosti s železniční dopravou. V úseku České Budějovice – Linec 
lze využít speciální příhraniční tarif, který sice není kdovíjaká 
láce, ale jízdenky se dají koupit v kterékoli nádražní pokladně 
v daném úseku, případně ze zastávek, kde už prodej jízdenek 
nefunguje, ve vlaku. Pokud však člověk ví předem, kdy poje-
de, je lepší v předstihu koupit Včasnou jízdenku Evropa (na 
nádražích s mezinárodní pokladnou nebo v e-shopu Českých 
drah). Když jsem 3. června 2024 kupoval tuto jízdenku na 
trasu Malá Hraštice – Praha hl.n. - Tábor – České Budějovice 
– Summerau – Pregarten – Linz Hbf. v předstihu na 5. čer-
venec 2024 s odjezdem z Malé Hraštice v 06.19 hod., vyšla 
mě na 227 Kč, což je velice příznivá cena. Kdybych si tento 
lístek kupoval později, vyšel by mě několikanásobně dráž.  

V e-shopu Českých drah lze koupit i jízdenku pro zpáteční 
cestu, čehož jsem ale dosud nevyužil, protože zpátky do Čech 
chodím pěšky s noclehy pod širákem a nedokážu dostatečně 
přesně odhadnout, kdy do Horního Dvořiště dorazím.
Linecké hlavní nádraží (Linz Hauptbahnhof)  se nachází 
zhruba dva kilometry jižně od historického jádra města. Asi 
nejobvyklejší cesta z nádraží na Hauptplatz (Hlavní náměs-
tí)  vede přes Volksgarten (= Lidová zahrada), Landstraße (= 
Zemská ulice) a Taubenmarkt (= Holubí trh). 
Už ve zmíněném Volksgartenu lze najít jednu pozoruhodnou 
stavbu moderní architektury. Je jí Musiktheater, tedy česky 
Hudební divadlo, budova postavená podle projektu britské-
ho architekta Terryho Pawsona a dokončená v roce 2013. 
Autor projektu se musel popasovat s nepravidelností parcely, 
na níž mělo divadlo vyrůst, a lze tvrdit, že se mu to zdařilo. 
Uvnitř jsem nikdy nebyl, ale před hlavním průčelím jsem se 
nacházel několikrát, protože právě ve Volksgartenu v posled-
ních letech začíná Linzpride, přesněji jeho průvod.
Pokračujeme-li po Landstraße k severu, nemůžeme neminout 
postupně tři kostely po pravé straně. První se nachází v odstu-
pu od uliční čáry, na přilehlém náměstíčku Martin-Luther-Platz, 
byl vystavěn v novorománském slohu a je zasvěcen Martinu 
Lutherovi (z čehož lze odvodit, že jde o kostel luteránský).
Severněji pak stojí dva barokní klášterní kostely. Nejprve kar-
melitánský, bezvěžový, zasvěcený svatému Josefu, při kláš-
teře, který slouží dodnes původnímu účelu. Severněji se pak 
nachází dvouvěžový kostel zasvěcený archandělu Michaelu 
při bývalém klášteře voršilek, jehož budovy – spolu s nava-
zujícími moderními novostavbami – v současnosti slouží jako 
kulturní centrum. A z vlastní zkušenosti mohu potvrdit, že 
jde o příjemné prostředí, a to jak samotné nádvoří někdej-
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šího kláštera, tak východnější náměstíčko OK1 Platz vzniklé  
z původní klášterní zahrady.
Uvnitř někdejších hradeb lze nalézt tři barokní kostely, z nichž 
dva jsem letos navštívil. Prvním z nich byl městský farní kos-
tel Nanebevzetí Panny Marie, pseudobazilikální trojlodí. Uvnitř 
zaujme – vedle barokního vybavení – model dřevěných székel-
ských2 (či sikulských) vrat do dvora fary v obci Ditró (rumunsky 
Ditrău) v Transylvánii – jde o dar tamní partnerské farnosti.
Téměř pár kroků od tohoto chrámu se pak nachází kostel sva-

tého Ignáce. Ze zasvěcení lze hádat, že jde o kostel původně 
jezuitský, čemuž odpovídá i jeho vnitřní dispozice (podle vzo-
ru římského kostela Il Gesů). Po založení Linecké diecéze se 
stal chrámem katedrálním (na mapách bývá dodnes označo-
ván jako Alter Dom, tj. Starý dóm), avšak po vysvěcení nové 
katedrály byl »degradován« na pouhý filiální kostel výše zmí-
něného farního kostela Nanebevzetí Panny Marie.
A pokud byla řeč o nové katedrále, ta je zasvěcena Nepo-
skvrněnému početí Panny Marie a letos slaví sto let od svého 
vysvěcení. Její základní kámen byl přitom položen už v roce 
1862, takže její výstavba trvala 62 let. Což se zdá být dlou-
há doba, ale uvážíme-li, že pražská svatovítská katedrála byla 
dokončena ještě o pět let později, přičemž ji začal budovat už 
Matyáš z Arrasu v roce 1344, úšklebky nejsou tak úplně na-
místě. Jde o velkolepou novogotickou budovu, která je co do 
kapacity největším kostelem v Rakousku. Pouze nebyla povole-
na původně plánovaná výška věže, aby nepřevyšovala jižní věž 
svatoštěpánského dómu ve Vídni. Chrám se nachází jižně od 
historického jádra města a zřejmě z důvodu nedostatku místa 
je menšinově orientován, totiž hlavním oltářem zhruba k jihu.
Když jsem vkročil dovnitř, probíhal tam víceméně běžný »tu-
ristický provoz« – lidé přicházeli, prohlíželi si interiér a odchá-
zeli. Pak se ale u křížení hlavní a příčné lodi sešla skupinka 
asi dvaceti lidí, která začala vyzpěvovat chorály a mezi nimi se 
něco modlit. Jelikož bylo po páté hodině odpolední, šlo nejspíš  
o nešpory3. Celá pobožnost trvala snad půl hodiny a po celou 
tu dobu probíhalo to, co předtím, tedy běžný turistický provoz.
Už jen stručně upozorním na vrch Pöstlingberg s ba-
rokním poutním chrámem (na svahu tohoto vrchu jsem 
přenocoval z 5. na 6. července) a s tratí Pöstlingberg- 
bahn, která patří k nejstrmějším adhezním dráhám na 

1. OK je v tomto případě zkratkou pro Offenes Kulturhaus, tj. Otevřený kulturní dům. Jde o kulturní zařízení spolkové země Horní Rakousy.

2. Székelyové (či Sikulové) jsou etnická skupina žijící ve východní Transylvánii na území dnešního Rumunska. Více lze nalézt ve Wikipedii na adrese https://cs.wikipedia.org/

wiki/Sikulov%C3%A9_(Transylv%C3%A1nie).

3. Více lze najít ve Wikipedii na adrese: https://cs.wikipedia.org/wiki/Ne%C5%A1pory
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Dnes vám osvětlím, proč se ve školní jídelně prozatím nevaří ci-
zím strávníkům (důchodcům). Naši radní si usmyslili, že uspokojí 
své voliče a splní, co jim slíbili. Nastoupili s jasným rozkazem - 
vařit důchodcům. Zapomněli si ale zjistit, zda momentální stav 
vybavenosti, schválená kapacita a stavební dispozice školní jídel-
ny budou tomuto záměru vyhovovat. Přišli, rozkázali, neuspěli. 
Při velmi nepříjemném jednání, kterého se zúčastnily i dvě zá-
stupkyně krajské hygienické stanice, bylo jasně poukázáno na 
to, že naše školní jídelna z pohledu vybavenosti a stavebního 
uspořádání není v současné době vhodná pro vaření cizím stráv-
níkům. Musí být dodržována veškerá hygienická pravidla, a to 
by nebylo v tomto případě možné dodržet. Též bylo zdůrazně-
no, že ve školních jídelnách se vaří především pro školy a školská 
zařízení (hlavní činnost), a až poté, pokud to podmínky dovolí, 
můžeme nabídnout obědy veřejnosti (doplňková činnost). Do-
plňková činnost nesmí narušovat plnění hlavní činnosti. 
Ve zřizovací listině máme schváleno 380 porcí, dle vypraco-

vaného odborného posudku odpovídá momentální techno-
logická vybavenost kuchyně 320 porcím, jak říkám já, v sed-
militrovém hrnci deset litrů též neuvaříte. 
V MŠ a ZŠ bylo v době jednání přihlášeno dětí a žáků 397  
a 58 zaměstnanců. Pokud by se všichni přihlásili ke stravo-
vání, na což mají právo po celou dobu docházky, schválená 
kapacita by nestačila. Kapacita zapsaná ve zřizovací listině 
nesmí být nikdy překročena. Celkem jednoduché počty. 
Nepochopím, jak můžou někteří zastupitelé a členové rady 
města tvrdit, že se nevaří pro DŮCHODCE, protože se setkali 
s nepochopením ze strany zaměstnanců školy, nebo snad, 
že to ta Moravcová z jídelny nechce dělat. Kdo tady nic ne-
pochopil, jsou oni, naši radní, co dostali důvěru, kterou už 
tolikrát zklamali. Je strašně jednoduché vlastní selhání hodit 
na druhé. A co z toho plyne? Jídelna sotva pokryje potřeby 
ZŠ a MŠ a není tudíž možné vařit komukoliv jinému.

Petra Moravcová 

JAK JE TO S VAŘENÍM DŮCHODCŮM 

Vážení spoluobčané,
dovolte mi reagovat na článek vedoucí školní jídelny Petry 

Moravcové (Böhmové), týkající se problematiky vaření obě-
dů pro mimoškolní strávníky, zejména důchodce, ve školní 
jídelně. Cítím potřebu uvést na pravou míru některé zavá-
dějící informace a objasnit důvody, proč je tento projekt pro 
město a jeho občany důležitý.

Paní vedoucí jídelny ve svém článku uvádí, že snaha za-
vést vaření pro důchodce vychází pouze z politického zájmu 
uspokojit voliče. Pravdou však je, že tento návrh vychází  
z dlouhodobého požadavku místních seniorů, kteří hledají 
možnost cenově dostupného a kvalitního stravování. Naší 
prioritou je tuto skupinu obyvatel podpořit a zajistit základní 
potřeby našich obyvatel, zejména těch nejzranitelnějších.

Co se týká hygienických norem a kapacity kuchyně, je 
zcela na místě, že veškerá hygienická pravidla musí být do-
držena. O tom nikdy nebylo žádných pochyb. Věříme, že při 
dobré vůli a vhodné organizaci by bylo možné najít řešení, 
které by umožnilo vaření i pro mimoškolní strávníky, aniž by 
byla ohrožena kvalita stravy pro děti. Existuje řada příkladů 
z jiných obcí, kde se tento model úspěšně uplatňuje, a je 
možné z těchto zkušeností čerpat inspiraci.

Kapacita školní jídelny by mohla být naplněna, ale pouze  

v případě maximálního vytížení, což, jak sama paní vedoucí 
uvádí, zatím nenastalo. Současný stav ukazuje, že ne všech-
ny děti a zaměstnanci využívají možnosti stravování každý 
den. Zavedením efektivního systému objednávek a sledová-
ní poptávky bychom mohli optimálně využít kapacitu kuchy-
ně a zajistit stravu i pro další zájemce. Tento názor sdílejí  
i nezávislí odborníci na stravovací provozy, kteří se domníva-
jí, že s určitými úpravami vybavení kuchyně by bylo možné 
počet připravovaných jídel významně navýšit.

Závěrem bych rád zdůraznil, že město Nový Knín nehodlá 
přehlížet potřeby svých obyvatel. Naopak, jsme připraveni hledat 
řešení, která budou ku prospěchu všech. Otázka organizace  
a uspořádání jídelního provozu ve škole je především vnitřní 
záležitostí, kterou řeší kompetentní osoby v rámci školy a jejího 
zřizovatele, tedy města Nového Knína. Veřejné projednávání 
interních procesů není na místě. Naším cílem je nalézt řešení, 
které bude efektivní a prospěšné pro všechny zúčastněné stra-
ny, a to v rámci odpovědné správy a řízení této důležité služby.

Děkuji vám za pozornost a věřím, že se nám podaří toto 
téma úspěšně vyřešit ku prospěchu celého města.

S úctou
Ing. Radek Hrubý, starosta města 

světě. K pozoruhodným budovám moderní architektu-
ry patří vedle již zmíněného Hudebního divadla i Nová 
radnice (Neues Rathaus), Ars Electronica Center či tře-
ba novodobá dostavba lineckého zámku (která v hy-
permoderních formách nahrazuje jihovýchodní kříd-
lo zámku, jež zaniklo v důsledku požáru v roce 1800)  

– a to můj výčet není zdaleka úplný (jednak z důvodu me-
zer v mých znalostech, jednak z důvodů nedostatku místa).
V každém případě si myslím, že Linec za návštěvu stojí.  A mož-
ná i o něm se budeme moci pobavit v pátek 13. prosince, na 
kdy mě pozval Sokol, abych pohovořil o svých zážitcích z cest.

starý sukničkář Miloš Hlávka
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»NEVÍM, JAK MÁM ZAČÍT…«,

aby mě Makovička neopravil. Chci napsat o kapli na novok-
nínském hřbitově. Sešla jsem se tam s lidmi, kteří měli šok 
z toho, jaké malůvky jsou na bývalých oknech. Jsou to ne-
uctivé, urážlivé, až vulgární kresby, které se na toto místo 
nehodí. Chci vám říci, že toto řešení je prý dočasné. Poslední 
zachované vitrážové okno mělo být uloženo v dílně, ovšem 

kde se dnes nachází, nevím. Zvonička a kříže jsou nenávratně 
ztracené, což je velká, nenahraditelná škoda. Věřím, že se 
kaple opraví a bude důstojným místem, jak má být, bez stá-
vajících ohavností. 

Jiřina Šrámková

ROZLUČKA

Letošní loučení na naší základní škole bylo velmi emotivní. 
Alespoň pro mne ano. Odcházeli žáci, se kterými jsem na 
naší škole začínala, pamatuji si je jako malé špunty a vyrostly 
z nich krásné slečny a mladí muži. Po očku jsem je sledova-
la, když se naše cesty rozešly, a musím říct, že jsem na ně 
ohromně pyšná. Byli skvělým kolektivem, respektujícím odliš-
nosti jiných, nikdy se nebáli ptát a měli vlastní názor. Vzájem-
ně jsme se od sebe učili respektu, empatii… Doufám, že se 
vám splnila vaše přání a touhy a dostali jste se tam, kam jste 
si přáli, a pokud náhodou ne, tak nevěšte hlavu, svět se kvůli 
tomu nezboří, vy si otevřete obzory jinde a zkusíte to znovu. 
Cesta nikdy nebude rovná, vždy se bude klikatit!
Neměla jsem sílu se s vámi rozloučit tváří v tvář, Julčo, Gabčo, 
Máco, Káťo, Míšo, Maruško, Verčo, Šímo, Péťo, Miky … přeji 
vám mnoho štěstí na dalším kroku blíž dospělosti.

Vaše exasistentka Jana
Okolnosti tomu chtěly, že letos naši školu opouští nejen  
9. třídy. Ale i mnoho kolegů a přátel. Mé velké vzory a opo-
ry Gusta Kůr a Pavla Vacková se rozhodli hledat štěstí jinde. 
Bohužel mi ten obrovský knedlík v krku nedovolil jim říct, že 

je mám moc ráda a vážím si jejich práce. Bylo mi ctí sezná-
mit se s jejich metodami práce, přístupem k dětem, rodičům  
i k nám, kolegům. Nepoznala jsem nikoho tak nekonečně tr-
pělivého, oddaného svému poslání, které vykonávali s velkou 
láskou...  Lidé, kteří jsou upřímní, pravdiví, spravedliví, vzděla-
ní a jako bonus vtipní... budete tu strašně chybět.  
Děkuji za vše a já vím, neloučíme se ...

Jana Zelenková

I cesta může být cíl. Nepochybně jste se s tímto rčením se-
tkali, mimo jiné v písni od oblíbené Mňágy… Proč se tímto 
úslovím zabývám, vysvětlím v okamžiku. Nedávno se radni-
ce pochlubila dalším svým počinem, dokonce i fotkou upra-
vené lesní cesty do turisty vyhledávaných knínských Lurd. 

CESTA
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

PODĚKOVÁNÍ

Dovolte nám touto cestou poděkovat všem, kdo nám pomohl při přípravě a organizaci soutěží v požárním sportu, které se 
tentokrát konaly dne 20. 7. 2024, a to v Novém Kníně. Především děkujeme samozřejmě za finanční podporu, za věcné dary 
a zapůjčení techniky, a to především městu Nový Knín, firmě Kohout s. r. o. Dále děkujeme Michalovi Cihelkovi za nákup cen 
pro děti a také Martinovi Provazníkovi za zapůjčení louky a panu Kosařovi ml. za její posekání. 
Dopoledne se konala soutěž dětí a mládeže, odpoledne soutěžili ženy a muži s PS 8 a v podvečer s PS 12. Bohužel se nám ten-
tokrát nepodařilo obhájit první místo, ale celá soutěž byla stejně i tak velmi vydařená, a to hlavně díky všem členům našeho 
hasičského sboru, kteří této akci věnovali veškerý svůj volný čas. Někteří z nich zvládli dělat pořadatele, obsluhovat ve stánku 
s občerstvením a k tomu ještě závodit. To si zaslouží velký obdiv a respekt. Díky těmto lidem se všechny soutěže obešly bez 
vážných problémů a v naprosté pohodě a klidu. Děkujeme samozřejmě i všem z vás, kdo jste si našel chvilku a přišel jste nás 
podpořit. Těšíme se zase za rok.  

Za SDH Nový Knín, 
Lukáš Dragoun

Chápu, že i rodič znetvořeného dítěte se svým potomkem 
chlubí, protože je jeho. Mně bylo do breku, když jsem toto 
dílo viděla na vlastní oči. Protože to tomuto magickému 
místu ubírá na kráse. Proto jsem se ptala obyvatel této ob-
lasti, zda s tímto počinem souhlasili, a jak je patrné, tím, že 
odmítli úpravu kolem svých chat, dali jasně najevo svůj ná-
zor, který souzní s mým. Je to škaredé a zbytečné plýtvání 
peněz městské kasy.
Za prvé, je v Kníně tolik míst a cest, které si zaslouží pozor-
nost v podobě oprav a úprav, nebo alespoň údržbu, např.  
v osadě Červená je cesta vymletá vodou již několik let, parko-

viště v ul. Na Smíchově by si také opravu zasloužilo, schůdky 
ve Starém Kníně poblíž autobusové zastávky, nebudu vypiso-
vat všechno, protože je tady toho příliš. Za druhé, pokud jdu 
do lesa, přizpůsobím tomu svůj oděv i obuv a trocha bláta 
mě nemůže rozhodit (každopádně loni v létě bylo tak sucho, 
že i toto místo bylo vyprahlé). Za třetí, jde o cestu k poutnímu 
místu, ta si nějakou tu překážku zaslouží a bláto je, dle mého, 
ten nejmenší problém. Za čtvrté, když už bych to upravovala, 
tak citlivě, viz foto lesních cest. Věřím, že se s tím příroda 
nějak popere a upraví si cestu sama, my si na to časem, dou-
fám, zvykneme.                                             Jana Zelenková

VLNY

Nejsem filmový kritik, dá se říct, že ani filmový fajnšmekr. Ale 
na Vlny jsem byla vskutku velmi zvědavá. Zejména na Jirku 
Mádla coby režiséra filmu z doby, kdy ještě nebyl na světě. 
Velmi těžké téma pro naši zem. Chvilku rozvolnění poměrů  
v tehdejší společnosti narušil vpád vojsk Varšavské smlouvy  
a následná okupace. Sama jsem oslovení soudruhu musela 
používat pouze rok v první třídě. A tuto dobu jsem poznala 
jen z hodin dějepisu a vyprávění pamětníků. Mnoho lidí říká, 
že už toho bylo řečeno a natočeno dost, podle mého mínění 
toho nebude nikdy dost. Stále se najdou lidé, kteří se chovají 
v duchu tehdejší nesvobodné doby plné cenzury, zastrašo-
vání, opojeni mocí. Tento film nám ukazuje, jak je svoboda 

slova vzácná, že i jedna sněhová koule může spustit lavinu. 
Nebudu hodnotit charaktery postav, protože já se nedokážu 
vcítit do tak obtížné doby a nevím, jak bych se zachovala, 
kdybych to zažila na vlastní kůži. Díky Bohu! Mohu jen po-
dotknout, že herecké obsazení bylo hvězdné. A že mi bylo 
mnohokrát během promítání filmu skutečně úzko.  S napros-
tým klidem bych tento film zařadila do osnov dějepisu, aby si 
i generace našich potomků uvědomila, jaké mají štěstí, že se 
můžeme volně pohybovat, mluvit beze strachu z udavačství 
a následného trestání. Mějme to stále na zřeteli a važme si 
toho, co pro nás naši předci vybojovali.
Film doporučuji napříč generacemi.              Jana Zelenková 

JUBILANTI MĚSÍCE

Zářijovými oslavenci jsou Miloslav Mašek, Zdeněk Zákostelecký, Marie Fialová, Vladimír Pechač, Miroslava Holá, Jan Hranický, 
Vladimír Lomoz, Marie Ďurigová, Sidonia Čermáková, Stanislav Dolejš, Václav Foukner a Zuzana Záleská. 

Oslavencům přejeme hodně zdraví, štěstí a pohody do dalších let. 
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VZPOMÍNÁME

Dne 8. 9. tomu bude již rok, co nás opustil Jaroslav Dolejš z Chramišť.
Kdo jste jej měli rádi, vzpomeňte s námi. Se slzou v oku manželka, dcera, syn s rodinou.

Přejeme především hodně zdraví, štěstí a pohody. 

Do našeho týmu 
přijmeme posilu na pozici 

Mechanik/mechanička nákladních a osobních vozů 
Požadujeme: ŘP min. skupiny B 

V případě zájmu volejte na 

tel. č. : 724 525 565

INZERCE/ZÁBAVA

Prodej slepiček
Červený Hrádek  prodává slepičky  typu Tetra hnědá, Dominant všechny barvy, 

Green Shell, typu Araukana, a Dark Shell, typu Maranska 
cena od 230,- Kč/ks                                                                                             

Prodej:   16. 9. a 23. 10. 2024
Nový Knín  -  u   fi rmy  Elko  –  17:15  hod.   

Výkup králičích kožek, cena dle poptávky, doprava 189,- Kč za celý nákup,
doporučujeme objednávat! Info: Po - Pá 9.00 - 16.00 h, tel.: 601 576 270, 728 605 840, 

www.drubezcervenyhradek.cz 

Difficulty: Medium

Play online at https://www.sudokuonline.io/medium

2 1 9
9 3 1 7
7 3

5 8 6
7 1 9 3

7 5 8
5

1 3 2 4 5 6
7 8

02.09.24 15:13 Sudoku Download

https://www.sudokuonline.io/download/1002a1db-fa4d-4233-a6c4-c4b2c68d7e76 1/1



Novoknínsko36 Srpen 2024

CHOTILSKÝ ZPRAVODAJ
CHOTILSKO | CHOLÍN-BOUBOVNY | HNĚVŠÍN | KNIHY | KOBYLNÍKY | KŘENIČNÁ LIPÍ | MOKRSKO |

PROSTŘEDNÍ LHOTA | SEJCKÁ LHOTA | SMILOVICE | ZÁBORNÁ LHOTA | ŽIVOHOŠŤ

MĚSÍČNÍK/SRPEN VÝTISK ZDARMA

Tak máme další léto téměř za sebou. Všichni jsme si ho snažili užít, každý podle svého. Někdo na dovolené za hranicemi 
všedních dnů, další cestovali po krajinách českých a mnozí si užívali sluníčka doma. A účastnili se různých kulturních, 
společenských a sportovních akcí, kterých bylo opravdu dost, pro děti i dospělé. O mnohých událostech přinášíme zprá-
vu v tomto čísle zpravodaje, na ty ostatní se dostane zase příště.   
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Úplný zápis ze zasedání zajišťující ochranu osobních údajů je 
zveřejněn na úřední desce, na vývěskách místních částí a na 
internetových stránkách obce www.chotilsko.cz. 

Hlasování o návrzích (Záznam hlasování k návrhu 
usnesení: pro/proti/zdržel se hlasování)

I. Projednání Rozpočtového opatření 6/24
ZO projednalo rozpočtové opatření č. 6 k rozpočtu obce na 
rok 2024. Celkové příjmy se zvýšily v pol. 1122 Daň z příjmu 
právnických osob za obce, pol. 1387 Daň z hazardních 
her a pol. 2111 Příjmy z poskytnutých služeb a výrobků  
(§ 6171 Činnost místní správy; výdaje se zvýšily v pol. 5139 
Nákup materiálu jinde neuvedeného (§ 2143 Cestovní ruch)  
a pol. 5171 Opravy a udržování (§ 2212 Silnice). V příjmech 
byla vložena nová pol. 2324 Přijaté neinvestiční příspěvky  
a náhrady (v novém § 5512 Požární ochrana – dobrovolná 
část; ve výdajích byla vložena nová pol. 5139 Nákup materiálu 
jinde neuvedeného (v novém § 3317 Výstavní činnosti  
v kultuře) a nová pol. 5021 Ostatní osobní výdaje  
(§ 6117 Volby do Evropského parlamentu). 
Usnesení č. 111/24: ZO schvaluje rozpočtové opatření 
č. 6/24 dle předložené tabulky. Celková výše příjmů je 
19 398,8 tis. Kč (zvýšeno o 40,4 tis. Kč) a celková výše 
výdajů je 37 193,6 tis. Kč (navýšeno o 320,0 tis. Kč).   
(Hlasování: 7/0/0)

II. Usnesení 
ZO projednalo návrh na vyřazení dlouhodobého majetku 
– Studie revitalizace návsi v obci Chotilsko, Projektová 
dokumentace hasičské zbrojnice v Chotilsku, Projektová 
dokumentace splaškové kanalizace Chotilsko, Prostřední 
Lhota. 
Usnesení č. 112/24: ZO schvaluje vyřazení Studie 
revitalizace návsi v obci Chotilsko, Projektová 
dokumentace hasičské zbrojnice v Chotilsku, Projek- 
tová dokumentace splaškové kanalizace Chotilsko, 
Prostřední Lhota, z majetku obce.
(Hlasování: 7/0/0)

ZO projednalo žádost Veterán klub starostové o poskytnutí 
příspěvku ve výši 4000 Kč na vytištění pamětních listů 
k příležitosti výročí 20 let muzea Křižovnický špýchar  
v Prostřední Lhotě.     
Usnesení č. 113/24: ZO schvaluje poskytnutí příspěvku 

ZPRÁVA ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
KONANÉHO 8. 7. 2024

4000 Kč na pamětní listy k výročí 20 let muzea špýchar 
v Prostřední Lhotě.   
(Hlasování: 7/0/0)

ZO projednalo žádosti společnosti Vodohospodářský rozvoj 
a výstavba a. s. o souhlas se sjezdem na komunikaci (jedná 
se o stavbu vodojemu na Skleněném vrchu, pozemek parc. 
č. 362, k.ú. Sejcká Lhota a sjezd na komunikaci vedoucí po 
pozemku parc. č. 924, k. ú. Chotilsko) a o stanovisko obce 
Chotilsko k územnímu řízení na akci »Skupinový vodovod 
pro zásobení obcí a měst v lokalitě Dobříšska a Novoknínska 
pitnou vodou«.    
Usnesení č. 114/24: ZO schvaluje podání žádosti  
o vydání územního rozhodnutí na akci »Skupinový 
vodovod pro zásobení obcí a měst v lokalitě Dobříšska 
a Novoknínska pitnou vodou« dle předložené 
projektové dokumentace.   
(Hlasování: 7/0/0)
Usnesení č. 115/24: ZO schvaluje sjezd z pozemku parc. 
č. 362, k. ú. Sejcká Lhota na komunikaci vedoucí po 
pozemku parc. č. 924, k. ú. Chotilsko.   
(Hlasování: 7/0/0)

ZO projednalo návrh nájemní smlouvy mezi obcí Chotilsko 
a panem R. B., Praha 2 na pronájem části pozemků parc. č. 
776, parc. č. 777 a parc. č. 778, vše k. ú. Chotilsko. 
Usnesení č. 116/24: ZO schvaluje nájemní smlouvu 
na pronájem části pozemků parc. č. 776, parc. č. 777 
a parc. č. 778, vše k. ú. Chotilsko a pověřuje starostu 
obce jejím podpisem.   
(Hlasováno: 7/0/0)

ZO projednalo návrh smlouvy o poskytování služeb – obsluha 
rozhledny na Veselém vrchu mezi obcí Chotilsko a paní. L. V., 
Prostřední Lhota.  
Usnesení č. 117/24: ZO schvaluje smlouvu o poskytování 
služeb »Obsluha rozhledny na Veselém vrchu«  
a pověřuje starostu obce jejím podpisem.   
(Hlasování: 7/0/0)

ZO projednalo žádost o souhlas s připojením pozemku parc. 
č. 357/13, k. ú. Chotilsko k vodovodnímu řadu. 
Usnesení č. 118/24: ZO schvaluje připojení pozemku 
parc. č. 357/13, k. ú. Chotilsko na obecní vodovod po 
splnění těchto podmínek: 1) v uvedené lokalitě bude 
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nejprve vodovod vybudován a řádně zkolaudován, 2) 
před připojením bude uhrazen připojovací poplatek ve 
výši 15 000 Kč.   (Hlasování: 7/0/0)     

ZO projednalo žádost ing. K. N., Prostřední Lhota, o souhlas 
se změnou kolaudace rekreačního objektu Prostřední Lhota 
če. 80 na objekt k trvalému bydlení.     
Usnesení č. 119/24: ZO souhlasí se změnou kolaudace 
objektu Prostřední Lhota če. 80 z rekreačního objektu 
na objekt k trvalému bydlení.   
(Hlasování: 7/0/0)

ZO projednalo žádost pí. L. S., Praha 5 o schválení aktualizace 
rozměrů plovoucího zařízení a souhlas se změnou osoby 
uživatele. Jedná se o plovoucí zařízení (molo) v k. ú. Prostřední 
Lhota, LB, ř.km 105,3, vývaziště Kobylníky. 
Usnesení č. 120/24: ZO schvaluje aktualizaci rozměrů 
a změnu osoby uživatele plovoucího zařízení S-1174 
umístěném ve vývazišti – Kobylníky 1.   
(Hlasování: 7/0/0)

ZO projednalo žádost pí. M. K., Prostřední Lhota o poskytnutí 
příspěvku na docházku dcery do soukromé školky Julinka na 
Zbraslavi.     
Usnesení č. 121/24: ZO schvaluje poskytnutí příspěvku na 
docházku dítěte do soukromé školky Julinka na Zbraslavi 
za stejných podmínek, jako je poskytnutí příspěvku pro 
ostatní děti navštěvující předškolní zařízení.   
(Hlasování: 7/0/0)

ZO projednalo cenové nabídky na výměnu elektrokotle v bytě 
č. 001 Prostřední Lhota čp. 22. Jedná se o cenové nabídky: 
panem M. P., Libčice (cenová nabídka ve výši 48 827 Kč), 
ing. S. P., Daleké Dušníky (cenová nabídka ve výši 57 702 Kč)  
a panem P. L., Dobříš (cenová nabídka ve výši 53 317 Kč).     
Usnesení č. 122/24: ZO schvaluje cenovou nabídku 
panem M. P., Libčice ve výši 48 827 Kč na výměnu zdroje 
vytápění pro byt č. 001 v bytovém domě Prostřední 
Lhota 22 (z kotle na pevná paliva na elektrokotel).   
(Hlasování: 6/0/1)

ZO projednalo návrh na přijetí dotace do rozpočtu 
obce Chotilsko. Jedná se o dotaci poskytnutou Státním 
fondem životního prostředí na akci vybudování vodovodu  
v Záborné Lhotě ve výši 10 120 276,52 Kč (60 % z rozpočtu 
akce).    
Usnesení č. 123/24: ZO schvaluje přijetí dotace 
poskytnuté Státním fondem životního prostředí ve 
výši 10 120 276,52 Kč do rozpočtu obce Chotilsko.   
(Hlasování: 7/0/0)

ZO projednalo návrh paní R. M., Sejcká Lhota na vyřešení 
sporu pronájmu pozemků parc. č. 168 a parc. č. 170, oba  
k. ú. Sejcká Lhota.    
Usnesení č. 124/24: ZO neschvaluje předložený návrh 
na vyřešení sporu a dál trvá na původní výpovědi 
nájmu pozemků parc. č. 168 a parc. č. 170, oba k. ú. 
Sejcká Lhota.   
(Hlasování: 0/7/0)

ZO projednalo žádost SDH Chotilsko o poskytnutí příspěvku 
ve výši 20 000 Kč na Chotilské posvícení, které se koná dne 
24.08.2024.    
Usnesení č. 125/24: ZO schvaluje poskytnutí 20 000 Kč 
na Chotilské posvícení.
(Hlasování: 6/0/1)

ZO projednalo návrh SDH Chotilsko o podání žádosti  
o poskytnutí dotace na výstavbu nové hasičské 
zbrojnice v Chotilsku. Jde o dotaci poskytnutou 
Ministerstvem vnitra, výzva JSDH_V3_2025 – Stavba 
nebo rekonstrukce požární zbrojnice, z programu 
Investiční účelové dotace pro jednotky sboru 
dobrovolných hasičů obcí.    
Usnesení č. 126/24: ZO schvaluje podání žádosti  
o dotaci z Programu Investiční účelová dotace pro 
jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí, výzva 
JSDH_V3_2025 – Stavba nebo rekonstrukce požární 
zbrojnice, poskytované Ministerstvem vnitra ČR.
(Hlasování: 7/0/0)

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE

CO SE UDÁLO OD MINULÉHO ZASEDÁNÍ

Starosta se zúčastnil setkání starostů Dobříšska a Novoknínska  
s MAS Brdy Vltava, kde hlavním tématem bylo školství v regionu. 
Dále byl s Vodohospodářskou společností Dobříš, spol. s r.o. 
projednán současný stav vodoměrů v Chotilsku u domácnos-

tí připojených na obecní vodovod. Poslední nenainstalovaný 
vodoměr je k nemovitosti v Chotilsku čp. 2 (statek za obcho-
dem), kde se řeší kudy vodovod vede. Jinak by měly být všech-
ny nemovitosti (napojené na vodovod) osazeny vodoměry.
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V červnu a červenci se uskutečnilo jednání mezi zástupci 
osadního výboru Spolek Kobylníky, Rytířským řádem křižov-
níků s červenou hvězdou a obcí Chotilsko ve věci zpoplat-
nění příjezdu do osady a parkování v osadě Kobylníky. Bylo 
dohodnuto, že pro trvale žijící osoby v obci budou vydávány 
karty zdarma. Spolek Kobylníky uhradí roční poplatek ve výši 

40 000 Kč rytířskému řádu a za toto obdrží určitý počet karet 
zdarma pro majitele nemovitostí v osadě. Uvedené platí od  
1. srpna 2024 do 31. prosince 2025. Vybrané peníze se po-
užijí na opravu příjezdové cesty (od komunikace II/102 do 
osady Kobylníky.  

Hynek Hypr, tajemník OÚ

OŘEZ KŘOVIN A VĚTVÍ  

Žádáme tímto všechny majitele pozemků, ze kterých zasahují větve z náletových, okrasných, ovocných a jiných stromů a křo-
vin do komunikací, aby tyto větve ořezali. Jde zejména o vedlejší místní komunikace, kde větvemi dochází k jejich značnému 
zúžení a tím horší průjezdnosti a viditelnosti (např. při projíždění zatáčkami nebo vjezdu na komunikaci).

Hynek Hypr, tajemník OÚ

PRAVIDELNÁ KONTROLA KOMÍNŮ 

Čištění komínů na správním území obce Chotilsko proběhne letos ve čtvrtek 10. října, v pátek  
11. října, v sobotu 12. října a v neděli 13. října. Zájemcům o vyčištění komínů před zimním ob-
dobím nebo o revizi komínu sdělujeme, že si mohou návštěvu kominíka sjednat nejpozději do 2. října 
na Obecním úřadu v Chotilsku osobně nebo na telefonu č. 318 543 958

Hynek Hypr, tajemník OÚ

Před dvaceti roky 1. 7. 2004 jsme slavnostně otevřeli novou 
pobočku Hornického muzea Příbram – Křížovnický špýchar 
v Prostřední Lhotě. Barokní budova špýcharu, která byla za-
ložena roku 1770 Rytířským řádem křižovníků s červenou 
hvězdou, před tím prošla náročnou rekonstrukcí. Největší 
podíl měla obec Chotilsko pod tehdejším starostováním Ji-
řího Šťástky a mnoho dobrovolníků, díky kterým se mohla 
otevřít rozsáhlá expozice pod názvem »Ze života venkovské-
ho obyvatelstva středního Povltaví v 19. a 20. století«. Jejím 

UTEKLO TO JAKO VODA VE VLTAVĚ

posláním je přiblížit veřejnosti hospodářskou činnost, všední  
a tradiční kulturní život na vesnici. Muzeum vzniklo přede-
vším díky spontánní a dobrovolné práci místních občanů. Při 
budování expozice pomohl zejména Miroslav Bakoš a všich-
ni z truhlářské dílny v Prostřední Lhotě, dále pak Vít Šiška 
a mnoho dalších. Základem expozice tehdy byla malovaná 
skříň po babičce a torzo kočárku, který věnoval Mirek Bou-
chal. Ostatní předměty věnovali lidé z místa i z okolních obcí. 
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Odbornou pomoc při tvorbě expozice poskytlo Hornické mu-
zeum.  
V pátek 12. 7. 2024 jsme se znovu sešli, abychom oslavili 
20 let výročí. Setkání slavnostně zahájilo hudební těleso Be-
nešovských hornistů. Starosta obce Stanislav Hrbek přivítal 
přítomné včetně hostů a poděkoval PaedDr. Josefu Velflovi, 
řediteli Hornického muzea za dlouholetou spolupráci. Dále 
poděkoval zástupcům Rytířského řádu křižovníků s červe-
nou hvězdou, konkrétně Jozefu Andrejčákovi a Eduardu 
Prátovi. Josef Velfl vyzdvihl spolupráci s obcí a poděkoval 
za opravu budovy k tomuto výročí a zároveň pozval všech-
ny k prohlídce malé výstavy fotografií, jak špýchar vznikal,   
a výstavy dobových fotografií pod názvem »Stíny minulosti« 
20 let je v souvislosti s naší historií relativně krátké období. 
Ale přes to je to 20 let mravenčí práce, abychom zachovali 
vzpomínky pro mladší generace.
Děkuji za dlouholetou spolupráci a přeji muzeu mnoho 

dalších úspěšných let a návštěvníkům poučení a zába-
vu.                                    Jiří Šťástka, Prostřední Lhota

CHOTILSKÉ POSVÍCENÍ

Předposlední srpnová sobota patřila jako tradičně Chotilské-
mu posvícení. Počasí přálo, a tak ke sportovnímu hřišti již od 
rána pozvolna proudili rodiče s dětmi. Čekalo na ně něko-
lik soutěžních úkolů, kde si mohli, menší i s pomocí rodičů, 

vyzkoušet svoji zručnost a dovednost, a to nejen v hasič-
ských disciplínách. Závěrem pak pro ně byla připravena pěna  
s osvěžující sprchou, ke které počasí vysloveně vybízelo. Pro-
gram se pak přesunul k nádherně vyzdobené chotilské kap-
ličce, kde se konala, letos již po šestnácté, mše. Následovala 
živá hudba v podání vynikající kapely Perplex s neodmyslitel-
nou tombolou. Večerní program si nenechalo ujít odhadem 
okolo 200 lidí, kteří zde často vydrželi i se svými dětmi až do 
pozdních nočních hodin. Skákací hrad, který byl pro malé 
návštěvníky také připraven na dopolední program, se vlastně 
trošku neplánovaně pro velký úspěch vyfukoval až společně 
s poslední písničkou kapely Perplex okolo půlnoci. 
Závěrem mi dovolte poděkovat všem, kteří se na letošním 
posvícení podíleli, kteří nám pomohli nejen s organizací, ale 
následně třeba i s nedělním úklidem. Velké poděkování pak 
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patří našim »chotilským holkám – hasičkám« za celodenní 
obsluhu u občerstvení. Také děkuji i všem, kdo věnovali hod-
notné ceny do tomboly. Letošní tombola stála opravdu za to. 
Myslím, že letošní posvícení jsme si všichni pořádně užili a už 
se můžeme těšit na příští rok. 

Martin Brodský, místostarosta SDH Chotilsko  
a člen výjezdové jednotky obce Chotilsko

V sobotu 24. 8. 2024 se v muzeu Špýchar v Prostřední Lhotě 
uskutečnila společná akce pořádaná ve spolupráci s Muze-
em zlata Nový Knín. I přes velmi horké počasí jsme přilákali 
mnoho návštěvníků. Není divu! Inu, měli jsme opravdu co 
nabídnout. Tradičně rýžování pravého zlata, výrobu keramiky 
na kruhu, šití na historickém šlapacím stroji, vyšívání bavln-
kou v bubínku, určování bylinek a tak trochu zapomenutých 
luštěnin. Pro chytré hlavy řešení hlavolamů, poznávání his-
torických předmětů a v neposlední řadě ruční praní na valše 

ROZLOUČENÍ S LÉTEM

v neckách. Pro všechny návštěvníky, zvláště pro děti, jsme 
připravili malování na obličej, několik různých kreativních díl-
niček, kde mohli rozvinout plně svou zručnost a fantazii. Na 
tvářích odcházejících byl vidět úsměv a spokojenost, což je 
pro nás organizátory ta nejlepší odměna.
Již nyní připravujeme další společné akce a těšíme se na vaši 
účast.
Poděkování patří Hornickému muzeu v Příbrami, obci Cho-
tilsko, městu Nový Knín a také všem, kteří při akci pomáhali.

Petra Lojínová a Adéla Tomášková za organizátory akce
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V sobotu 17. srpna 2024 byla Drtinova galerie opět svědkem velkého ANO na celý život. Nevěsta a ženich, nyní již Jana  
a Lukáš Novákovi, stvrdili svým podpisem, že jsou připraveni zvládnout společnou cestu životem. Připojujeme se k přání no-
vomanželům všeho dobrého a mnoho šťastných let. 

IC Chotilsko

DALŠÍ SVATBA V PROSTORÁCH DRTINOVĚ GALERII

Neděle 14. července byla v Prostřední Lhotě zalitá sluncem. 
Dospěláci, kteří už pár týdnů předem připravovali pro místní 
děti tradiční Dětskou olympiádu, v duchu i úplně nahlas já-
sali. Všechny ty přípravy, pachtění a shánění prostředků (ne-
jen finančních), pomocníků a cen nakonec vyjdou a poslouží 
tomu nejkrásnějšímu – dětské radosti! Dětských uchazečů 
o pořádný příděl té radosti na fotbalové hřiště v Prostřední 
Lhotě přišlo plných devětatřicet. Utkali se v pěti disciplínách: 
Skákání v pytli, přenášení pingpongového míčku, slalom mezi 
tyčkami, hod míčkem na cíl a závěrečným během. Předtím si 
ovšem nejdřív dali řádnou rozcvičku pod vedením kamarádky 
atletky Hanky, která (nejen) kvůli tomu přijela až z Uherské-
ho Hradiště! V cíli pak zavládla ta pravá spokojenost. Jednak 

TAKOVÝ BEZVA LETNÍ DEN V PROSTŘEDNÍ LHOTĚ
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každý účastník obdržel medaili, protože přece »zúčastnit se« 
je v každém sportovním klání to nejdůležitější. Ale ti, co to 
zvládli líp než druzí, byli přece jen za svůj výkon trochu navíc 
odměněni: Z mnoha cen od lega, po magnetická divadla, vy-
šívání pro nejmenší, dřevěné hračky, knížky, pastelky, zápis-
níčky, jež na účastníky čekaly v cíli, si mohli vybírat dřív než ti 
další za nimi. Takže to bylo spravedlivé a spokojeni byli určitě 
všichni, děti i jejich rodiče. 

Libuše Vlachynská, 
za pořadatele akce

Navštívili nás hasiči z Nového Knína, moc jim děkujeme za ukázku hasičské výbavy. Vše si děti mohly prohlédnout i vyzkoušet. 
Nezapomenutelným zážitkem byla možnost nahlédnout do kabiny auta. 
Také prohlídka muzea Špýchar v Prostřední Lhotě se dětem velice líbila. Čekala na ně paní Adélka Tomášková, která je přivítala 
v kroji a přečetla pohádku. Děkuji všem, kteří se podíleli na průběhu táborů, a také všem dětem, které se jich účastnily.

Soňa Sladkovská, Lesní klub

TÁBORY V LESNÍM RODINNÉM KLUBU POD TROLÍM VRCHEM
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PIVNÍ REGENT BĚH

Po Dětské olympiádě se konal také již tradiční Regent pivní 
běh. Muži měli kategorii »místní běžci« a »přespolní běžci«, 
ženy jen jednu kategorii a také byla kategorie »smíšené dvo-
jice«, kdy se pořadí doběhnuvších »pivařů« sčítalo. V »míst-
ních« (a také absolutně) zvítězil Jiří Šťástka st., když doběhl 
s velkým náskokem, druhý skončil Martin Rosypal, třetí Mi-
lan Stingl, čtvrtý Tomáš Hrubý a pátý Radek Jarkuliš. Z žen 
doběhla na pátém místě Libuše Vlachynská. Všichni obdrželi 

SPORT

»pivní« medaile a první tři běžci také pivní dárek. Regent piv-
ní běh je vždy divácky atraktivní disciplína. Po vyhlášení za-
hrála country kapela »Fanda Tomášek a přátelé«. Děkujeme 
všem pomocníkům a rozhodčím, děkujeme Danovi Slabému 
za zapůjčení zvukové aparatury, děkujeme manželům Stin-
glovým za obsluhu občerstvení v bufetu.

Libuše Vlachynská, za pořadatele akce

ROZPIS III. TŘÍDA SKUPINA »B« – PODZIM 2024 (A MUŽSTVO): 
kolo datum den čas mužstvo

1. 24. 8. So 17.00 TJ Prostřední Lhota - Sokol Jesenice

2.  1. 9. Ne 17.00 TJ Prostřední Lhota - Sokol Počepice 

3.  6. 9. Pá 18.00 TJ Prostřední Lhota  SK Kosova Hora

4. 14. 9. So 17.00 TJ Prostřední Lhota- Nová Ves pod Pleší

5. 22. 9. Ne 16.30 Sokol Dublovice - TJ Prostřední Lhota 

6. 28. 9. So 16.30 TJ Prostřední Lhota - SK Klučenice
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ROZPIS IV. TŘÍDA SKUPINA »B« – PODZIM 2024 (B MUŽSTVO)
kolo datum den hodina mužstvo

1. 31. 8. So 17.00 SK Vysoký Chlumec - TJ Prostřední Lhota B

2.  8. 9. Ne 10.15 TJ Prostřední Lhota B - Sokol Dublovice B 

3. 21. 9. So 13.30 FK Drevníky - TJ Prostřední Lhota B

4. 29. 9. Ne 10.15 TJ Prostřední Lhota B - VLTAVAN Hřiměždice B

5.   6. 10. Ne 16.00 Kamýk nad Vltavou B - TJ Prostřední Lhota B

6. 13. 10. Ne 10.15 TJ Prostřední Lhota B - TJ Krásná Hora

7. 20. 10. Ne 15.30 SK Nový Knín B - TJ Prostřední Lhota B 

8. 27. 10. Ne 10.15 TJ Prostřední Lhota B - SK Velká Lečice

9.  3. 11. Ne 10.15 TJ Prostřední Lhota B - SK Přestavlky

ROZPIS STARŠÍ ŽÁCI SKUPINA »B« – PODZIM 2024- 
kolo datum den hodina mužstvo

1. 31. 9. So 14.00 SK Petrovice - TJ Prostřední Lhota

2. 4. 9. St 17:30 TJ Prostřední Lhota - Sokol Jesenice

3.  7. 9.  So 14.00 TJ Prostřední Lhota - Dolní Hbity/Višňová

4. 14. 9. So 14.00 TJ Prostřední Lhota - Kamýk nad Vltavou

5. 22. 9. Ne 13.30 Sokol Jesenice - TJ Prostřední Lhota 

7. 26. 9. Čt 17.00 TJ Prostřední Lhota - TJ Sokol Daleké Dušníky 

8. 29. 9. Ne 13:30 Nová Ves / Nový Knín - TJ Prostřední Lhota

9. 12. 10. So 13.00 TJ Sokol Daleké Dušníky

10. 19. 10. So 12.30 TJ Prostřední Lhota - SK Petrovice

11. 26. 10. So 11.30 Dolní Hbity / Višňová - TJ Prostřední Lhota

12.  2. 11. So 11.00 Kamýk nad Vltavou - TJ Prostřední Lhota

13.  9. 11. So 11.00 TJ Prostřední Lhota - Nová Ves/Nový Knín

kolo datum den čas mužstvo

7. 6. 10. Ne 16.00 Sedlec-Prčice B - TJ Prostřední Lhota

8. 12. 10. So 16.00 TJ Prostřední Lhota - TJ Kamýk n/Vltavou

9. 19. 10. So 15.30 VLTAVAN Hřiměždice - TJ Prostřední Lhota

10. 26. 10. So 14.30 TJ Prostřední Lhota - TJ Zduchlovice

11. 3. 11. Ne 14.00 Sokol Nečín - TJ Prostřední Lhota

ROZPIS MLADŠÍ ŽÁCI SKUPINA »C« – PODZIM 2024 
kolo datum den hodina mužstvo

1.  1. 9. Ne 10.00 Nová Ves/Nový Knín - TJ Prostřední Lhota 

2. 15. 9. Ne 14.00 TJ Prostřední Lhota - TJ Stará Huť 

3. 21. 9.  So 13.30 Sokol Jesenice - TJ Prostřední Lhota

4. 28. 9. So 13.30 TJ Prostřední Lhota - Višňová / Dolní Hbity 

5.  6. 10. Ne 13.00 TJ Prostřední Lhota - Nová Ves / Nový Knín 

6. 20. 10. Ne 12.30 TJ Stará Huť - TJ Prostřední Lhota

7. 27. 10. Ne 13.30 TJ Prostřední Lhota - Sokol Jesenice

8.  3. 11. Ne 10.00 Višňová/Dolní Hbity - TJ Prostřední Lhota
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HASIČI INFORMUJÍ

Úvodem chci poznamenat, že práce hasičů si nesmírně vá-
žím. Vždyť který jiný profesionální bezpečnostní sbor nemá 
striktně dán rozsah působnosti jako ostatní bezpečnostní 
sbory (Policie, Armáda ČR, Vězeňská služba, Celní správa)  
a vykrývá tak veškeré »události«, které nespadají do kompe-
tence ostatních bezpečnostních sborů. Patří jim za to veliký 
dík.
Nicméně v Chotilském zpravodaji 6/2024 mě zaujal bod jedná-
ní ZO týkající se žádosti SDH Chotilsko o zpracování rozpočtu 
na novou hasičskou zbrojnici v Chotilsku, s tím, že se bude jed-
nat o rozpočet potřebný k podání případné žádosti o dotaci.  
A dále, že ZO schválilo úhradu za zpracování rozpočtu na no-
vou hasičskou zbrojnici v Chotilsku ve výši 5000 Kč. 
V souvislosti s tímto bodem si kladu otázku, kdo bude novou 
hasičskou zbrojnici Sboru dobrovolných hasičů financovat?  
Z jakých prostředků mimo dotaci (pokud dojde k jejímu 

Proč si neudělat z něčeho legraci a nebrat závodění zas až 
tak vážně? A můžeme začít ještě před startem, kdy někteří 
do sebe klopí pivo ještě před závodem při rozcvičce. Nebo 
úplně místo ní. Někde lze běžet jako štafety, dvojice, týmy, 
či jednotlivci. Někdy lze běžet pouze v některé z vyjmeno-
vaných kategorií. A někdy jsou vyžadovány masky nebo jiný 
dress code, bez kterého vás na start nepustí. A není vše vždy 
jen o pivu a běhu.
Mnohé takové závody pořádají doprovodné soutěže a může-
te urvat vítězství v různých kategoriích o ceny. Ať už v rámci 
tomboly, turnaje v šipkách, ocenění nejoriginálnější masky, 
nejtěžšího závodníka/ce nebo toho/té s nejhezčím pozadím.  
Pivní běhy se vyskytují v délkách od pár set metrů po pár ki-
lometrů až po maratonskou vzdálenost. Běhají se po rovince 
až po převýšení čítající přes půl kilometru. Vyžadují vypití od 
1 piva, čepovaného či lahvového, přes několik malých pivek, 
až po třeba 10 piv (nebo 15l sud na dvoučlenný tým) – což už 
někdy doplňuje pravidla o nutnosti vše udržet. Mezi pitím piv 
se běží pár stovek metrů i několik kilometrů. Ale někde také 
musíte vypít několik (litrů) piv postupně, než budete moci  
v závodě pokračovat dál. 
Od roku 1974 se pořádá nejstarší nepřerušovaný v Česku – 
loni (v 2023) slavili 50. ročník Slavkovské pípy. Byť možná exi-
stoval i o něco starší v Strkově u Plané nad Lužnicí, založený 
členy divadla Sklep. Jestli se stále pořádá – zjišťuji. 

RECESISTICKÉ PIVNÍ BĚHY, TYPICKÉ PRO ČESKOU NÁTURU 

V ČR byste za posledních 10 let napočítali víc než 50 závodů 
s touto kombinací pivo + běh. Samozřejmě včetně těch, kde 
někdy mají ještě další povinné disciplíny. Disciplíny od jízdy 
na kole, aby byl triatlon po českém způsobu zkompletován, 
přes střelbu/hod na terč, pití panáka, chůze na chůdách nebo 
vyluštění křížovky, než vás pustí běžet dál. Bohužel, některé 
vydržely jen 1 nebo opravdu jen pár ročníků, mnoho z nich 
ukončilo činnost během covidu. Některé jsou tajné nebo sou-
kromé nebo jen pro zvané. Na Slovensku vím o 3.  Ve světě 
existuje oficiální mistrovství v pivní míli, s (přísnými) pravidly. 
V základě to znamená vypití 1 lahváče nebo plechovky piva  
s voltáží min 5 % a objemu 0,355 l, s následným oběhem 
oválu o délce 400 m. A takto ještě 3x zopakovat. Oficiální 
stránky - Beermile.com. Světový rekord je asi 4:28, český tu-
ším 5:35. Oficiální pivní míli přesně podle pravidel pořádají  
v Plzni, Praze a Hranicích na Moravě. 
Co říci závěrem? Vyberte si to svoje, jaké parametry vám 
vyhovují, jestli vás limituje spíš délka závodu, množství piv 
a četnost jejich pití, lokace, termín, popř. si sežeňte dvojici 
nebo tým (nebo odvoz) a - zkuste si to. Informujte se u Líby 
Vlachynské, ta se zná s autorem tohoto textu, který už v Čes-
ku vyzkoušel přes 30 pivních závodů. Nejspíš ho na některém 
také potkáte. 
A jestli máte raději víno – vygooglujte si maraton de beaujo-
lais. Bývá koncem listopadu, ve Francii.

Petr Eliáš, běžec, článek dodala Libuše Vlachynská

NOVÁ HASIČSKÁ ZBROJNICE V CHOTILSKU

schválení) a kde přesně v Chotilsku bude postavena? Jaké 
budou dopady na obec Chotilsko a její infrastrukturu? 
Pokud by se měla obec Chotilsko finančně do výstavby nové 
hasičské zbrojnice výrazně zapojit, zbude dostatek finanč-
ních prostředků i na dokončení vodovodní sítě v jednotlivých 
částech obce nebo tam, kde to terénní podmínky a vyjasně-
né vlastnické vztahy dovolují, na vybudování chodníků nebo 
zpevněných silnic? Nemělo by tohle být prioritou?
Současně s tím se zamýšlím i nad další otázkou. Obec Cho-
tilsko je tvořena celkem třinácti částmi, které jsou umístěny 
různě daleko od sebe, ale existuje mezi nimi nějaké bezpečné 
propojení? Dostanou se občané z jedné do druhé nejbliž-
ší části obce bezpečně pěšky nebo na kole, aniž by museli 
použít silnici pro motorová vozidla a »modlit se«, aby je ni-
kdo nesrazil? Teď konkrétně narážím na cestu po silnici II/102  
z Prostřední Lhoty do Chotilska, zejména úsek vedoucí »le-



Novoknínsko48 Srpen 2024 

síkem«.  Dalším je cesta z Lipí do Chotilska po silnici II/114 
nebo nedokončená cyklostezka mezi Prostřední Lhotou  
a Mokrskem, ovšem předpokládám, že takových míst je mezi 
jednotlivými částmi obce mnohem víc.  

Myslím, že ať už vynakládá finanční prostředky soukromá 
osoba nebo hospodářský subjekt, vždy by se mělo jednat 
uvážlivě a tak, aby z toho měla prospěch většina společnosti.

Dagmar Ondřejková, Prostřední Lhota

V době, kdy se do vašich rukou dostává tento článek, jsou již 
prázdniny, a tedy i tradiční Chotilské posvícení za námi. Kdo 
se ovšem přes léto opravdu nenudil, byla výjezdová jednotka 
(celkem se jednalo o 10 výjezdů) naší obce, věnuji tento člá-
nek především právě ohlédnutím za těmito výjezdy. 
22. 6. v 21.16 vyjížděla naše jednotka do Staré Živohošti ke 
stanovišti Vodní záchranné služby k technické pomoci – vy-

tažení nebezpečných předmětů z vody. Po příjezdu na místo 
události jednotka ve spolupráci s VZS provedla vytažení stro-
mu z vody na břeh pomocí navijáku. Po vytažení byl strom 
rozřezán. Dále jednotka ještě vyndala z vody velký plastový 
sud, který následně převezla k likvidaci.
8. 7. v 13.57 vyjížděla naše jednotka k požáru motorové 
čtyřkolky do obce Dražetice. Po příjezdu na místo události 

LÉTO U HASIČŮ V CHOTILSKU
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zůstala jednotka v záloze. Po ukončení zásahu na pokyn veli-
tele zásahu byla odeslána zpět na základnu.
19. 7. v 16.19 vyjížděla naše jednotka k požáru chaty do 
obce Slapy. Po příjezdu na místo události jednotka zůstala v 
záloze a řídila se pokyny vel. zásahu. Bylo rozhodnuto nechat 
objekt kontrolovaně dohořet. Po dohašení dohořelých zbyt-
ků chaty jednotka doplnila vodu do cisterny jednotky Štěcho-
vice a pak odjela na základnu.
21. 7. ve 20.40 vyjížděla naše jednotka do obce Nebřich  
k požáru kombajnu na poli. Po příjezdu na místo události 
zůstala CAS s částí členů jednotky v záloze.  Dva členové jed-
notky s dýchacími přístroji se zapojili s ostatními jednotkami 
do hašení kombajnu. Po likvidaci požáru se jednotka vrátila 
na základnu.
1. 8. ve 20.24 vyjížděla naše jednotka do obce Cholín-Bou-
bovny k technické pomoci – odstranění spadlého stromu na 
vozovku. Po příjezdu jednotky na místo události bylo průzku-
mem zjištěno, že se jedná o starý suchý strom, který blokuje 
přes polovinu vozovky. Strom byl proto rozřezán a z vozovky 
uklizen. Poté se jednotka vrátila zpět na základnu.
13. 8. v 14.05 vyjížděla naše jednotka do osady Hrdlička  
k požáru trávy a lesního porostu. Jelikož se na místo události 
dostal nejdříve vlivem velmi špatného příjezdu pouze doprav-
ní automobil s dvěma členy družstva, byl oheň nejdříve za-
staven mechanickými prostředky (lopata, hrábě). Po příjezdu 
CAS 30 bylo zasažené místo prolito vodou. Po kontrole vel. 
zásahu HZS Dobříš termokamerou jednotka ukončila zásah  
a odjela na základnu.
V této souvislosti bych rád apeloval na všechny občany, oby-
vatele, ale i chataře v naší obci, aby se zamysleli nad tím, 
jaký je přístup k jejich objektu. Často se stává, jako v případě 
chatové osady Hrdlička, že živé ploty a stromy přesahují do 
přístupových cest a výrazně tak komplikují možnost příjezdu 
(nejen) hasičských vozidel. Tentokrát vše dopadlo dobře, ale 

příště už nemusí a zdržení na příjezdové cestě může být roz-
hodující.
13. 8. v 17.05 vyjížděla naše jednotka do Záborné Lhoty na 
silnici od Libčic k technické pomoci – odstranění spadlého 
stromu na vozovku. Po příjezdu na místo události jednotka 
provedla rozřezání a odstranění stromu z vozovky. Během 
odstraňování byla řízena doprava na komunikaci.
15. 8. ve 12.05 vyjížděla naše jednotka do Prostřední Lhoty 
k asistenci Policie ČR s otevřením objektu a zajištěním proti-
požárního zabezpečení. 
17. 8. v 18.48 vyjížděla naše jednotka do obce Čím k tech-
nické pomoci – odstranění spadlého stromu na vozovku. Po 
příjezdu jednotky na místo události bylo zjištěno, že jde o vel-
ký akát, který blokuje jedinou příjezdovou cestu do Čímské 
zátoky, kde zůstala zablokovná vozidla. Strom byl rozřezán  
a vozovka uklizena. Poté se jednotka vrátila zpět na základnu.
19. 8. v 13.44 vyjížděla naše jednotka do Lipí k technické 
pomoci – odstranění nahnutého stromu nad vozovku. Strom 
byl proto stržen navijákem a následně rozřezán a vozovka 
uklizena. Poté se jednotka vrátila zpět na základnu.
V průběhu července získala naše obec dotaci Středočeského 
kraje na dovybavení výjezdové jednotky v hodnotě 100 000 Kč. 
Dne 17. srpna se členové SDH Chotilsko zúčastnili oslav 100. 
let výročí sboru SDH Krámy a 720. let od první písemné zmín-
ky o obci Krámy. Za účasti řady významných osobností se na 
oslavy sjelo více jak 20 sborů z celého širokého okolí, které 
tak přivezly nejen svoje slavnostní prapory, ale především na 
ukázku svoji zásahovou techniku. A to historickou i tu ryze 
moderní.  
Na závěr mi dovolte opět popřát školákům, aby byl klidný 
nejen vstup do dalšího školního roku, ale aby byl takový  
i celý školní rok. 

Martin Brodský, místostarosta SDH Chotilsko 
a člen výjezdové jednotky obce Chotilsko

JUBILANTI MĚSÍCE – BLAHOPŘEJEME

V září slaví narozeniny Anna Lukavská z Křeničné a Michal Volešák z Chotilska.
Hodně zdraví, spokojenosti a pohody!

POZNÁMKA REDAKCE

Do tohoto čísla zpravodaje přispěli fotodokumentací Martin Brodský, Stanislava Rákosníková a Lenka Charouzková.

SPOLEČENSKÁ KRONIKA
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MOKROVRATSKÝ ZPRAVODAJ
MOKROVRATY | POUŠTĚ 

MĚSÍČNÍK/SRPEN VÝTISK ZDARMA

ZPRÁVY Z OBCE

Návrh usnesení č. 1-15/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty určuje zapisovatelem p. Ve-
roniku Kučíkovou a jako ověřovatele p. Pavlu Bílkovou a p. 
Pavla Vohralíka.
Výsledek hlasování: 
Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 1-15/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 2-15/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje program jednání 
zastupitelstva obce dne 30. 7. 2024 takto:       
1) Jmenování členů hodnotící komise na VZMR  
2) Rozpočtové opatření č. 3/2024
3) Záměr prodeje elektrického sporáku REDFOX SPLT 90/80
4) Výzva k podání nabídky na VZMR – oprava místní komu-
nikace
5) Různé 
Výsledek hlasování:
Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2-15/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 3-15/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje hodnotící komisi 
pro vyhodnocení nabídek na veřejnou zakázku malého roz-
sahu na akci Intenzifi kace systému sběru a svozu odpadů 
Mokrovraty ve složení p. Hejrová – předseda, p. Líbal – mís-
topředseda, p. Bílková – člen. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 3-15/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 4-15/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Rozpočtové opat-
ření č. 3/2024, kterým se převádí příjem ve výši 150 tis. Kč 
(odměna EKO-KOM) z § 3729 (Ostatní nakládání s odpady) 
na § 3725 (Využívání a zneškodňování komunál. odpadů). 
Dále se příjmy navyšují na položce 1511 (Daň z nemovitých 
věcí) a výdaje na § 6171 (Činnost místní správy) o 216 tis. Kč.  
Výdaje se navyšují na § 3639 (Komunální služby) o 700 tis. 
Kč a na § 3723 (Sběr a svoz ostatních odpadů) o 1 300 tis. 
Kč a jsou čerpány z položky fi nancování 8115 (Změny stavu 
krátkodobých prostředků na BÚ).  Ostatní závazné ukazatele 
rozpočtu nejsou změněny. 
Výsledek hlasování:
Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 4-15/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 5-15/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje záměr prodeje 
elektrického sporáku REDFOX SPLT 90/80, rok pořízení 2022.
Výsledek hlasování:
Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 5-15/2024 bylo schváleno.

USNESENÍ ZE ZÁPISU Č. 15/2024
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOKROVRATY,

KONANÉHO DNE 30. 7. 2024 OD 18.00 HODIN
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Návrh usnesení č. 6-15/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje:
- Výzvu k podání nabídky na veřejnou zakázku malého rozsa-
hu – Oprava místní komunikace
- Hodnotící komisi ve složení: p. Hejrová – předseda, p. Líbal 
– místopředseda, p. Bílková – člen.

Výsledek hlasování:
Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 6-15/2024 bylo schváleno.

Stanislava Ecklová
starostka obce

V podvečer, ve středu 26. 6. 2024, se prostorách obecní re-
staurace konalo setkání občanů s konzultantem Plánu akti-
vit za účelem rozvoje zvažovaných projektů Mgr. Ondřejem 
Špačkem, který je seznámil s výsledky průzkumné ankety cí-
lené na zjištění priorit v budoucím rozvoji obce, kterou měli 
možnost občané vyplnit v průběhu května. Ankety se pí-
semnou i elektronickou formou zúčastnilo 243 osob (z toho  
60 % žen a 40 % mužů). Podrobný analytický výstup ankety 
lze nalézt na webu obce. 
Občané se v anketě vyjadřovali k širokému spektru otázek  
a Mgr. Špaček při své prezentaci získané informace srozumi-
telně zasadil do širšího kontextu života v naší obci a vysvětlil 
jejich význam. Následně dostali přítomní občané možnost 
přispět svými podněty. Toto setkání bylo poslední fází 1. eta-

SETKÁNÍ OBČANŮ NAD VÝSLEDKY PRŮZKUMNÉ ANKETY

py, tj. definice zadání. Nyní bude následovat 2. etapa, a to 
ověření zadání, které zahrnuje přípravu ověřovací studie, její 
zpracování, prezentace závěrů, ke kterým ověřovací studie 
dospěje, a rozhodnutí o tom, zda bude projekt pokračovat. 
Závěrem bychom chtěli velmi poděkovat cca 20 účastníkům 
setkání z řad občanů obce za účast a jejich příspěvky do dis-
kuse.
Děkujeme zastupiteli Pavlu Grizovi, který inicioval tento pro-
jekt.

Pavlína Hejrová
Na podzim zveme občany na tyto akce:
 sobota 21. 9. 2024 Podzimní pouť
    sobota 28. 9. 2024 zájezd pro seniory
    sobota 12. 10. 2024 Drakiáda
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AKTUALITY Z NAŠÍ ŠKOLY – ZÁŘÍ 2024

V pondělí 1. 7. byla zahájena kompletní modernizace školní kuchyně. Během šesti týdnů se ve škole vystřídali zedníci, in-
stalatéři, elektrikáři, podlaháři, truhláři, servis vzduchotechniky, malíři a pracovníci gastro servisu. Při této akci byly zároveň 
zrekonstruovány chlapecké toalety. Celkové náklady těchto prací a zařízení ve škole činí téměř 1,5 mil. Kč.
Součástí modernizace kuchyně byly nové rozvody vody, elektřiny a odpadů, nové obklady a litá podlaha. Nakonec byl insta-
lován nový nerezový nábytek a elektrické spotřebiče, především multifunkční pánev. 

V sobotu 14. 9. 2024 se uskuteční svoz nebezpečného odpadu na těchto místech:
 Pouště, náves   9.35 – 9.45 hodin
 Mokrovraty, před obchodem 9.50 – 10.00 hodin

Nebezpečný odpad: staré barvy, motorové oleje, olejové filtry, brzdová kapalina, rozpouštědla, kyseliny, 
hydroxidy, detergenty a odmašťovadla, fotochemikálie, staré léky, zbytky zahradní chemie, olověné aku 
baterie, monočlánky, zářivky apod.

Nebezpečný odpad lze odložit zdarma. Občané mohou předat max. 50 kg nebezpečných odpadů.
 

Do mobilní sběrny nepatří pneumatiky a eternit. 

Další a zároveň letošní poslední svoz nebezpečného odpadu bude v sobotu 12. 10. 2024.

SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU 

Takže začněme hned od začátku, co je to vlastně triatlon?
Triatlon je individuální multisportovní závod zahrnující tři čás-
ti (plavání, jízda na kole a běh), které je nutné absolvovat ve 
stanoveném pořadí v těsném sledu. Posloupnost jednotlivých 
sportovních disciplín má své zdůvodnění. U plavání a cyklisti-
ky hrozí při vysokém stupni únavy větší riziko poškození (uto-
nutí, úrazy) než při běhu. Proto je nejméně riziková disciplína 
až v poslední části triatlonu, kdy už se dostavuje velká únava. 
Na výkonu v triatlonu se podílí především vytrvalost.
Soutěžní disciplíny:
- krátký (olympijský) triatlon (1,5 km plavání, 40 km kolo, 10 
km běh)
- sprint triatlon (750 m plavání, 20 km kolo, 5 km běh)
- dlouhý triatlon – Ironman (3,8 km plavání, 180 km kolo, 
maraton – běh)
- Xterra – terénní triatlon (cyklistická část se jede v horském 
terénu).
Mně, protože mám velký vztah k přírodě, se nejvíc líbí terénní 
triatlon. 
Svůj první triatlon jsem absolvoval v Novém Kníně asi před 
patnácti lety na dnes již zaniklém Novoknínském triatlonu. 

JAK JSEM REPREZENTOVAL ČESKOU REPUBLIKU A NAŠI OBEC 
NA MISTROVSTVÍ EVROPY A SVĚTOVÉM POHÁRU V TRIATLONU

V té době jsem začínal jezdit na horském kole, triatlon se 
mi líbil, ale netroufal jsem si ho absolvovat celý, a tak jsme  
s kamarády sestavili štafetu (jeden plave, druhý jede na kole, 
třetí běží). Takhle jsme to vyzkoušeli dva roky po sobě, než 
jsem se odhodlal vyzkoušet si celý Novoknínský triatlon sám.
No, mohu vám říci, že to bylo peklo, opravdový křest ohněm. 
Plavání 400 metrů bylo nekonečné; ono také totiž je rozdíl, 
když plavete sám, anebo do vody naráz vtrhne 200 lidí s cí-
lem urvat co nejlepší výsledek, anebo to mít co nejrychleji za 
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sebou.  Takže občas dostanete kopanec nebo facku, samo-
zřejmě nechtěně, rozbouří se voda, nalokáte se, máte chuť 
hned skončit. Bohužel skončit se závodem uprostřed rybníka 
tak snadno nejde. Pak jsem hupsnul na kolo, no hupsnul, 
musel jsem se z toho plavání vzpamatovat, tak jsem dělal, 
že něco hledám. Na kole pak 17kilometrová trať lesem přes 
Kozí Hory do Nového Knína byla utrpení a než jsem dosáhl 
vrcholu, prosil jsem Boha o odpuštění a přijímal poslední po-
mazání. No, a potom běh byl jenom kousek před diváky, pak 
střídavě běh, chůze, spíš chůze.
Takové bylo moje první políbení triatlonem, na něž dnes  
s úsměvem vzpomínám. Absolvoval jsem několik dalších No-
voknínských triatlonů, na dobříšské Vlašce jsem si vyzkoušel 
triatlon Dobříšský tvrďák a až dlouho poté jsem začal jezdit 
na triatlony v podstatě po celé republice. Vždycky to ale byly 
menší závody, tak, jak to mám rád, a s nevalnými výsledky.
Až před Vánocemi se mi naskytla možnost startovat na mistrov-
ství Evropy, jak jsem již psal, mám radši menší závody. Říkal jsem 
si ale, že bych mohl zkusit na tento náročný závod natrénovat.
Bylo potřeba všechno změnit. Hlavní slabina byla v plavání. 
Nikdy jsem neměl problém se vzdáleností, minulý rok jsem 
si vyzkoušel i terénního Ironmana, tam se plavaly 2 km, ale 
problém byl v rychlosti.
Najal jsem si tedy profesionálního trenéra na plavání s cílem 
naučit se pořádně a rychle kraul. Chodil jsem do příbram-
ského bazénu, kde mě trénoval šéftrenér plaveckého klubu 
Příbram, později se mnou pilovala techniku držitelka českého 
rekordu na 200 m, ale pořád se úplně nedařilo. Bylo hod-
ně změn, vždy jsem plaval bez brýlí s hlavou nad hladinou  
a najednou hlavu potopenou a vystrčit jsem ji mohl vždy jen 
proto, abych se mohl nadechnout. Tělo dostávalo pořádně 
zabrat. Ostatně pro všechny v bazénu to byla velká show 
vidět někoho v mém věku s plaveckou destičkou v ruce, jak 
ho pořád někdo zastavuje a říká mu, jak má plavat.
Bylo třeba také pořídit nové kolo, protože jak jsem sledo-
val videa na webu české televize z předchozích ročníků, kde 
je vidět, jak se jezdí skoro pořád po kamenech a kořenech, 
bylo mi hned jasné, že moje dosavadní je nedostačující. Mu-
sel jsem koupit kolo celoodpružené s nášlapnými pedály, což 
byl další problém – nášlapy. Doposud jsem je odmítal, měl 
jsem rád volnou nohu. Nejednou jsem spadnul, když jsem 
zastavil, a jak jsem byl zvyklý, přehodil jsem nohu přes sedlo 
a k mému překvapení to nešlo, v tu ránu jsem byl na zemi. 
Časem jsem to ale vypiloval a poznal efektivitu nášlapných 
pedálů do kopců.
Zaregistroval jsem se i v české triatlonové asociaci, kde mi vy-
robili krásný reprezentační triatlonový dres i se znakem naší 
obce a dovolili mi reprezentovat všude po světě.
A čas utíkal a já najednou stál v Beskydech, kde se konal český 
a evropský pohár v dlouhém triatlonu. První, tak velký a pro-

fesionální závod, mi opravdu otevřel oči. Bylo to úplně něco 
jiného, než na co jsem byl zvyklý. Poslední prověrkou bylo Mis-
trovství České republiky na jezeře Matylda v Mostě, kde jsem 
skončil osmý a dodalo mi to zdravou dávku sebevědomí.
Nadešel den D. Mistrovství Evropy se konalo v Prachaticích  
v sobotu dne 10. srpna 2024.
Do Prachatic jsem jel už dva dny předem, abych mohl potré-
novat pořádně tratě. Pro závodníky byl zřízen i speciální tria- 
tlonový kemp nad Prachaticemi, kam jsem dorazil ve středu 
večer. Postavil jsem si stan a jel si projet singletracky nad Pra-
chaticemi, které byly také součástí závodů. V kempu to bylo, 
co se národností týče, velice pestré. Hned vedle mě bydle-
li Holanďané, naproti Němci, opodál Rakušané. V takovém 
kempu jsem opravdu nikdy nebyl. Nikdo neholdoval alkoholu 
ani jiným neřestem, bujaré večírky byly tabu, tudíž mi nikdo 
nepadal ani do stanu, po 22:00 hodině utichly i rozhovory, 
prostě opravdoví profesionálové.
Druhý den ráno jsem si připravil kolo a vyrazil k rybníku Ktiš, 
který byl vzdálen asi 20 km od kempu. Zde se měla odehrát 
plavecká část závodu. Zaplaval jsem si jeden 500metrový 
okruh, sedl na kolo a jel si projet oficiální cyklistickou část zá-
vodu. Cyklistická část měřila 34 km a po prvních kilometrech 
jsem zjistil, že to bude pořádné peklo, až to pojedu naplno 
při závodě. Trať vedla de facto pořád do kopce, asi 1150 met-
rů převýšení, oficiálně byla označena jako hodně těžká a měli 
z ní respekt i ti nejlepší z nejlepších. Všude kameny, které 
střídaly kořeny, táhlé výjezdy, úzké cestičky, technicky a silo-
vě opravdu náročné. Po cestě jsem potkával celé zahraniční 
týmy, koukal jsem, jak si zkouší i několikrát najet do každé 
zatáčky, přejet každý kořen a navzájem si radí, jak to udělat 
co nejideálněji, aby byli co nejrychlejší.
Další den před závodem jsem si chtěl dát klidovější režim, 
ale nedalo mi to a byl jsem se projet na kole. Poté jsem si 
šel ještě lehce zaplavat do bazénu a chtěl jsem fyzický vý-
kon tímto ukončit, aby si tělo řádně odpočinulo. Pořád mi 
ale hlodal brouk v hlavě, že nemám vyzkoušenou běžeckou 
trať. Dozvěděl jsem se, že na náměstí je mezinárodní běžecký 
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benefiční závod, který vede po té samé trati, kterou budu 
absolvovat. Říkal jsem si: »Dobře Jaroslave, zúčastni se, ale 
nezávoď, jen tak si to proběhni, opravdu pomalu, ať víš, o co 
jde«. Po 500 metrech mi to nedalo a začal jsem závodit »jak 
malej Jarda“. Sice jsem doběhl na 33. místě ze 120 účastníků 
v krásném čase, ale stálo to hodně sil, které jak, jsem zjistil 
druhý den, se budou ještě hodit.
Nadešel den závodu. Dal jsem si lehkou snídani a připravoval 
si všechny věci. Bylo jich opravdu hodně. Zároveň v tu dobu 
odjížděli autobusovým speciálem moji fanoušci z Mokrovrat. 
Na náměstí v Prachaticích zase autobus kyvadlově odvážel 
všechny závodníky k rybníku Ktiš a na mě zbyl v podstatě až 
poslední spoj. Ten měl nějaké technické problémy, dlouho 
jsme čekali, chvíli hrozilo, že nás bude muset odvézt i armáda 
ČR Tatrou. Nakonec se vše vyřešilo a já už seděl v autobuse. 
Současně mi přišla zpráva od jednoho závodníka, že můj fan-
klub už řádí na místě závodu, už je vyhlašoval i moderátor: 
»Jarda Kodet tady musí mít buď velkou rodinu, nebo spoustu 
fanoušků«.
I já už jsem dorazil do místa závodu a shledal se se svými 
fanoušky. Ti mi vyrazili dech. Nechali si vyrobit šály, které 
si sami navrhli a zaplatili. Šály byly na jedné straně s mým 
jménem a na druhé straně se jménem obce, opravdu krása. 
Já jsem si musel rychle jít dát kolo do depa, protože rozhod-
čí jsou na takových závodech opravdu neúprosní, v určenou 
minutu se depo zavře a nikdo nemůže dovnitř.
Startovalo se ve startovních vlnách, můj start byl naplánován 
na 12.42 hodin.
Závod odstartován, po úvodní mlýnici, kdy každý dostane, 
co proto, si každý našel svoje místo. Nikam jsem se zbytečně 
nehnal, plavalo se 1,5 km, nechtěl jsem se hned vysílit.
Za opravdu úžasného povzbuzování mých fanoušků jsem vy-
lezl z vody a běžel pro kolo. Nasedl jsem 20 cm před čárou, 
kde se mělo nasedat, ale rozhodčí mě hned sundali, pravidla 
se musí dodržovat. A jelo se hned do kopců. V prvním úseku 
byly hned čtyři kopce těsně za sebou, a když jsem vyjížděl 
poslední, kdy bylo opravdu potřeba hodně zabrat, sklouzlo 

mi to po kořeni. Hned jsem byl na zemi a chytla mě křeč 
do lýtka. Chvíli jsem tam ležel jak brouček, když ho převrá-
títe na záda, ale musel jsem se vzpamatovat a pokračovat 
dál. Jelo se ve vysokém tempu, kořeny, kameny, úzké lávky, 
cestičky, závodníci se vedle mě střídali, jako se střídaly křeče  
v různých svalech po mém těle. Říkal jsem si ale, že musím, 
prostě musím. Fyzická aktivita z předchozích dnů se začala 
ozývat, ale postupně jsem zrychloval. Docela dlouho jsem jel 
s německou závodnicí, ta nadávala anglicky, já jsem potom 
zajel do asi půlmetrového bahna, tak jsem zničehonic začal 
nadávat německy. Ale překonal jsem další krize, pověsil se 
na Italy a Švýcary a společně jsme dojeli na rozhlednu Libín. 
Následovalo pár nepěkných sjezdů a výjezdů a už jsem byl 
na singletrackách nad Prachaticemi. Ty jsem si snažil si užít, 
protože následoval nepěkný terénní běh v pěkném vedru.
Dojel jsem do depa, kde mě už vítali někteří moji fanoušci. 
Odložil jsem kolo a skoro dostal penalizaci, že jsem ho odložil 
obráceně, ach ta pravidla. Nazul jsem boty a běžel. Běh byl 
10,5 km složený ze dvou okruhů, opravdu náročný, chvíli po 
silnici z náměstí, kde se opíralo slunce, pak do kopce přes 
louku a lesem, kde se běželo po čtyřech, někdy i po pěti. 
Křeče hrály celým tělem, ale běžel jsem dál. 
Při probíhání náměstím při dokončování prvního okruhu 
začali najednou burácet a povzbuzovat mě moji fanoušci. 
Překvapený moderátor České televize Stanislav Bartůšek se 
najednou začal do mikrofonu ptát: »Kdo to běží? … Jo, to je 
Jarda Kodet, já myslel, že Kodeti jsou jenom herci, a oni jsou 
to i triatleti«. Druhý okruh jsem zvládl možná o trochu líp než 
první a doběhl na náměstí, kde opět prim hrál můj fanklub.  
V cílové rovince jsem se pozdravil, s kým jsem mohl, zvedl 
naši krásnou českou vlajku nad hlavu a s hrdostí, že jsem 
mohl reprezentovat naši vlast, proběhl cílem.
Obsadil jsem nakonec 25. místo, ale moji fanoušci si od mo-
derátora vysloužili zlatou medaili, jako nejlepší fanoušci na 
světě, což je důležitější než moje umístění, že celkově Mokro-
vraty na Mistrovství Evropy zazářily a udělaly dojem. Mode-
rátor ještě na konci vtipně dodal: »Mokrovraty jsou to proto, 
protože tam nikdy není sucho, tam se pije pořád«.
Na závěr bych chtěl poděkovat mým skvělým fanouškům, 
kteří na závodě vytvořili nezapomenutelnou atmosféru, to-
lik fanoušků na závodě neměl ani mistr světa. Děkuji i všem 
lidem, kteří nemohli přijet a drželi mi palce doma, v práci, 
na dovolených, nebo na táboře. Děkuji i mému sponzorovi, 
který zaplatil autobus pro fanoušky a mohl nám všem zpro-
středkovat tento nádherný zážitek, děkuji i všem, kteří mi po 
návratu gratulovali a vyptávali se na závod.
Jsem vám opravdu všem moc vděčný a moc si toho všeho 
vážím a jsem pyšný a hrdý, že za mnou stojí takoví úžasní 
lidé, ještě jednou díky.

Jaroslav Kodet
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PODZIMNÍ
POUŤ

• POUŤOVÉ ATRAKCE •
• ŠKOLNÍ JARMARK -
POUŤOVÉ KOLÁČE
A ZÁKUSKY OD DĚTÍ

Z NAŠÍ ŠKOLY •

21. září 2024
V MOKROVRATECH

PŘED OBECNÍ RESTAURACÍ

Srdečně Vás zve Obec Mokrovraty
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OBEC POŘÁDÁ JEDNODENNÍ ZÁJEZD PRO SENIORY Z MOKROVRAT A POUŠTÍ:

SOBOTASOBOTA
28. ZÁŘÍ28. ZÁŘÍ

20242024

ZÁMEK KARLOVA KORUNA
A NÁRODNÍ HŘEBČÍN
KLADRUBY NAD LABEM

prohlídková trasa “Historická prohlídka
zámku Karlova Koruna”
oběd/individuální volno v Chlumci nad
Cidlinou
komentovaná prohlídka stájí Národního
hřebčína v Kladrubech nad Labem
individuálně možnost návštěvy zámku,
kočárovny nebo rozhledny v Kladrubech
zastávka v areálu zámku Kačina

PRO REZERVACI NÁS
KONTAKTUJTE:

ITINERÁŘ:

VSTUPNÉ:
ZÁMEK KARLOVA KORUNA(HISTORICKÁ PROHLÍDKA
ZÁMKU): 190 KČ/PLNÉ; 150 KČ/SNÍŽENÉ
HŘEBČÍN V KLADRUBECH NAD LABEM: 260 KČ/PLNÉ;
170 KČ/SNÍŽENÉ

SNÍŽENÉ VSTUPNÉ PLATÍ PRO DĚTI, STUDENTY A SENIORY

318 593 812, 725 825 325

MOKROVRATY@VOLNY.CZ Rezervace seniorů přijímáme do 16.9.,
poté budou volná místa poskytnuta ostatním občanům.
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   DRAKIÁDU    
spojenou se soutěží o nejlepší

mokrovratskou  bábovku

Obec Mokrovraty zve na

v sobotu 12. října 2024
od 13:30 hodin

na fotbalovém hřišti
 v Mokrovratech

13:30-14:30 h - zápis draků 
a příjem bábovek  do soutěže 

13:30-16:00 h - pouštění draků,
 doprovodný program

16:30 h  - vyhodnocení




